

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် BIMSTEC Retreat အစည်းအဝေးနှင့် BRICS and BIMSTEC Leader's Outreach Summit သို့ တက်ရောက်



ဝိုဏ်း အောက်တိုဘာ ၁၆
နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် ယနေ့ဒေသစံတော်ချိန် ညနေ ၄ နာရီတွင် Hotel Leela ၌ ကျင်းပသည့် ဘင်းမိစတက်သီးသန့်အစည်းအဝေး BIMSTEC Retreat သို့ တက်ရောက်သည်။

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်နှင့် ဘင်းမိစတက်သီးသန့် အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ နိုင်ငံအကြီးအကဲများနှင့် အစိုးရအဖွဲ့အကြီးအကဲများအား အိန္ဒိယနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာနာရန်ဒရာမိုဒီက ကြိုဆို နှုတ်ဆက်သည်။

ထို့နောက် အိန္ဒိယနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ နိုင်ငံအကြီးအကဲ များ၊ အစိုးရအဖွဲ့အကြီးအကဲများသည် စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။

ယင်းနောက် အစည်းအဝေးကို ကျင်းပသည်။

ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် Hotel Leela Lawns ၌ ကျင်းပသည့် **စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့** ◆

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် အား အိန္ဒိယနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာနာရန်ဒရာမိုဒီက ကြိုဆို နှုတ်ဆက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ကမ္ဘာ့မြေပေါ်တွင် ငတ်မွတ်ခေါင်းပါးမှုလုံးဝပပျောက်ပြီး စားနပ်ရိက္ခာပူလုံရေးဖော်ဆောင်ရန် အားလုံးတွင်တာဝန်ရှိ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၆
၂၀၁၆ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့စားနပ်ရိက္ခာနေ့ အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော် ရေဆင်းတက္ကသိုလ်များနယ်မြေရှိ စိုက်ပျိုးရေး တက္ကသိုလ် ဘွဲ့နှင့်သဘင်ခန်းမ၌ကျင်းပရာ ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်နရီဗန်ထီးယူ တက်ရောက်၍ မိန့်ခွန်းပြောကြားသည်။

အခမ်းအနားတွင် ဒုတိယသမ္မတက လူသားတစ်ယောက်၏ အခြေခံအကျ ဆုံး လူ့အခွင့်အရေးမှာ အစာရေစာရရှိခံစားခွင့်ဖြစ်ကြောင်း၊ အဆိုပါအခြေခံ အကျဆုံး လူ့အခွင့်အရေးကို လျစ်လျူရှုခဲ့ပါက လူသားမျိုးနွယ်အတွက် ကြီးမားသော ပေးဆပ်မှုများ ဖြစ်လာနိုင်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် မိမိတို့လက်ထက် တွင် ငတ်မွတ်ခေါင်းပါးမှုကို လုံးဝတိုက်ဖျက်ပစ်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံ တစ်နိုင်ငံ၊ အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်၊ လူပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးတစ်ယောက်အနေဖြင့် ကမ္ဘာ့မြေပေါ်တွင် ငတ်မွတ်ခေါင်းပါးမှု လုံးဝပပျောက်ပြီး ပစ္စုပ္ပန်နှင့် အနာဂတ် လူသားမျိုးဆက်များ ရေရှည်တည်တံ့သည့် စားနပ်ရိက္ခာပူလုံမှုကို ရရှိပိုင်ဆိုင်နိုင် ရေးအတွက် ထိန်းသိမ်းဖော်ဆောင်ပေးရန် အားလုံးတွင် တာဝန်ရှိကြောင်း။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ □

ကမ္ဘာ့စားနပ်ရိက္ခာနေ့အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားတွင် ခင်းကျင်းပြသ ထားသည့် ပြခန်းများကို ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်နရီဗန်ထီးယူ ကြည့်ရှုအားပေး စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



သီတင်းကျွတ်မှာ
ပျော်ပြီးရင်းပျော်နိုင်ပါစေ
လုပ်ငန်းရှင်အကောင်နဲ့ ဖုန်းငွေဖြည့်လို့ ပြန်အမ်းငွေတွေ နာမူးပြီး ရပြီ။

ပြည်တွင်းရေးရာ

◆ ရှေ့မှ
BRICS and BIMSTEC Leader's Outreach Summit သို့ တက်ရောက်သည်။

ညပိုင်းတွင် နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်သည် အိန္ဒိယနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ်က တည်ခင်းဧည့်ခံသည့် BRICS and BIMSTEC Leader's Outreach Summit ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲသို့ တက်ရောက်သည်။

ယခုကျင်းပသည့် BRICS and BIMSTEC Leader's Outreach Summit အစည်းအဝေးသည် BRICS အဖွဲ့ ဝင်နိုင်ငံများနှင့် BIMSTEC အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ ပူးပေါင်း၍ ပထမဆုံးအကြိမ် ကျင်းပသည့် အစည်းအဝေးဖြစ်သည်။ BRICS အဖွဲ့ကို ၂၀၀၉ ခုနှစ် ဇွန် ၁၆ ရက်တွင် ရုရှားနိုင်ငံ၌ စတင်ဖွဲ့စည်းခဲ့ပြီး ဘရာဇီး၊ ရုရှား၊ အိန္ဒိယ၊ တရုတ်နှင့် တောင်အာဖရိကနိုင်ငံတို့ ပူးပေါင်းဖွဲ့စည်းထားခြင်း ဖြစ်သည်။

ဘင်းမိစတက်အဖွဲ့ကို ၁၉၉၇ ခုနှစ် ဇွန် ၆ ရက်တွင် ဗန်ကောက်ကြေညာစာတမ်းနှင့်အတူ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်၊ အိန္ဒိယ၊ သီရိလင်္ကာနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံ စီးပွားရေးပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုအဖွဲ့ (BIST-EC) အဖြစ် စတင်ဖွဲ့စည်းခဲ့သည်။ အဆိုပါအဖွဲ့သို့ ၁၉၉၇ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၂ ရက်တွင် မြန်မာနိုင်ငံက လည်းကောင်း၊ ၂၀၀၄ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၅ ရက်မှ ၉ ရက်ထိ ထိုင်းနိုင်ငံ ဖူးဆက်မြို့၌ကျင်းပသည့် ဆဌမအကြိမ် ဘင်းမိစတက် ဝန်ကြီးအဆင့်အစည်းအဝေးတွင် ဘူတန်နိုင်ငံနှင့် နီပေါနိုင်ငံ တို့ကလည်းကောင်း အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ အဖြစ်ပါဝင်ခဲ့ကြသည်။ ၂၀၀၄ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၃၀ ရက်တွင် ထိုင်းနိုင်ငံ ဗန်ကောက်မြို့၌ ကျင်းပခဲ့သည့် ပထမအကြိမ် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင် အဖွဲ့၏အမည်ကို ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်ဒေသတွင်း ကဏ္ဍစုံနည်းပညာနှင့် စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဆိုင်ရာ ဦးဆောင်ဦးရွက်ပြုမှုအစီအစဉ် (Bay of Bengal Initiatives for Multi-Sectoral Technical and Economic Cooperation - BIMSTEC) ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဝေါ်ခဲ့သည်။ အဖွဲ့စတင်ဖွဲ့စည်းသည့် ဇွန် ၆ ရက်ကို ဘင်းမိစတက်နေ့အဖြစ် သတ်မှတ်ထားရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် ဘင်းမိစတက်သီးသန့်အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ နိုင်ငံအကြီးအကဲများနှင့် အစိုးရအဖွဲ့အကြီးအကဲများ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံရိုက်ကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် BRICS and BIMSTEC Leader's Outreach Summit အစည်းအဝေး တက်ရောက်လာကြသည့် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ နိုင်ငံအကြီးအကဲများနှင့် အစိုးရအဖွဲ့အကြီးအကဲများ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံရိုက်ကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် အိန္ဒိယနိုင်ငံ ဂိုအာမြို့သို့ရောက်ရှိ



နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့်အဖွဲ့အား အိန္ဒိယသမ္မတနိုင်ငံမှ Minister of state for Foreign Affairs Mr. V. K. Singh ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အိန္ဒိယသံအမတ်ကြီး Mr. Vikram Misri ၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီး ဦးအောင်ခင်စိုးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက လေဆိပ်၌ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ဂိုအာ အောက်တိုဘာ ၁၆
နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် အိန္ဒိယသမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ နာရန်ဒရာမိုဒီ၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ အိန္ဒိယနိုင်ငံသို့ တရားဝင်ခရီးသွားရောက်ရန်နှင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံ ဂိုအာမြို့၌ ကျင်းပမည့် BIMSTEC Retreat အစည်းအဝေးနှင့် BRICS and BIMSTEC Leader's Outreach Summit အစည်းအဝေးသို့တက်ရောက်ရန် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်မှလေကြောင်းခရီးဖြင့် ထွက်ခွာရာ အိန္ဒိယနိုင်ငံ ဂိုအာမြို့သို့ ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၁၁ နာရီ ၁၀ မိနစ်တွင် ရောက်ရှိသည်။
နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်နှင့်အဖွဲ့အား အိန္ဒိယသမ္မတနိုင်ငံမှ Minister of state for Foreign Affairs Mr. V. K. Singh ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အိန္ဒိယသံအမတ်ကြီး Mr. Vikram Misri ၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီး ဦးအောင်ခင်စိုးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဒါဟိုလင် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။
ထို့နောက် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် မော်တော်ယာဉ်များဖြင့် ခေတ္တတည်းခိုမည့် Hotel Leela သို့ရောက်ရှိကြသည်။
ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်သည် Hotel Leela ၌ ဂိုအာပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က BIMSTEC ခေါင်းဆောင်များအား တည်ခင်းဧည့်ခံသည့် နေ့လယ်စာစားပွဲသို့ တက်ရောက်သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် သီရိလင်္ကာသမ္မတနှင့် တရုတ်သမ္မတတို့အား သီးခြားစီတွေ့ဆုံ

(၁၅)ကြိမ်မြောက် ပဝါရဏာပွဲတော်ကျင်းပ



ဂိုအာ အောက်တိုဘာ ၁၆
အိန္ဒိယနိုင်ငံ ဂိုအာမြို့၌ ရောက်ရှိနေသည့် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် သီရိလင်္ကာနိုင်ငံသမ္မတ MR.Maithritala Sirisena နှင့် ဒေသစံတော်ချိန်နံနက် ၁၁ နာရီခွဲတွင်လည်းကောင်း၊ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတ နိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာရှီကျင့်ဖျင်နှင့် ဒေသစံတော်ချိန် ညပိုင်းတွင် လည်းကောင်း ဂိုအာမြို့ရှိ Hotel Leela ၌ သီးခြားစီတွေ့ဆုံသည်။

ထိုသို့တွေ့ဆုံစဉ် နှစ်နိုင်ငံ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။
(သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သီရိလင်္ကာနိုင်ငံ သမ္မတ MR.Maithritala Sirisena တို့တွေ့ဆုံစဉ်။
(သတင်းစဉ်)

ဖြူး အောက်တိုဘာ ၁၆
ဖြူးမြို့နယ် ပဝါရဏာ အကျိုးဆောင်ကော်မတီမှ ကြီးမှူးကျင်းပသော (၁၅) ကြိမ်မြောက် ပဝါရဏာပွဲတော်ကို ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူခရိုင် ဖြူးမြို့နယ် ဖြူး-ဖြူး-မြို့မပိုဏ်း ဆရာတော်သံဃာတော် ၂၅၀ ပါးတို့၏ (၁၅)ကြိမ်မြောက် သံဃာ့မဟာပဝါရဏာပွဲတော်ကြီးကို အောက်တိုဘာ(၁၆)ရက်၊ သီတင်းကျွတ်လပြည့် အဓိမ္မော အခါတော်နေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီက ဖြူးမြို့နယ်လုံးဆိုင်ရာ ပရိယတ္တိသာသနာ့ဗိမာန်တော် မဟာသီတော်ကြီးတွင် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပခဲ့သည်။

အဆိုပါ ပဝါရဏာပွဲတော်ကြီးတွင် ပင့်သံဃာတော် ၂၅၀ ပါးတို့အနက်မှ ၁၇၈ ပါး ကြွရောက်တော်မူကြပြီး ပဝါရဏာတော်ပွဲကျင်းပတော်မူကြရာ ပဝါရဏာပွဲအပြီးတွင် စေတနာရှင်အများပြည်သူများနှင့် ဌာနဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်း ပေါင်းစုံနှင့် မိသားစုအလိုက်၊ တစ်ဦးချင်းစီအလိုက် သဒ္ဒါတရားထက်သန်စွာဖြင့် ဝတ္ထုငွေကြေးနှင့် လှူဝယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းမျိုးစုံ စုစုပေါင်းတန်ဖိုး ကျပ်သိန်းပေါင်း ၃၀ ခန့် သိမ်ဆင်းလောင်းလှူခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။
(ဖြူးမြို့ခင်း)

အိမ်တွင်းမှုသက်မွေးပညာသင်ကျောင်းသင်တန်းဆင်း

ပုသိမ် အောက်တိုဘာ ၁၆
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့ အိမ်တွင်းမှု သက်မွေးလုပ်ငန်း ပညာ သင်ကျောင်းသင်တန်း အပတ်စဉ် (၆/၂၀၁၆) ဆင်းပွဲ အခမ်းအနားကို အဆိုပါ ကျောင်းခမ်းမ၌ အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီ တွင်ကျင်းပရာ တိုင်းဒေသကြီး လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးတင်ဇော်မိုးက သင်တန်း၏ ရည်ရွယ်ချက်နှင့် ဦးစီးဌာန၏ လုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ သင်တန်းဆင်း လက်မှတ်များကို လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ သင်တန်းကျောင်း ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်ဆွေဆွေဝင်း၊ ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်ခင်မိုးမိုးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ပေးအပ်ခဲ့ကြသည်။

သင်တန်းသား သင်တန်းသူများ ကိုယ်စားသင်တန်းသူတစ်ဦးက ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားရာတွင် ယခုလို သင်ကြားပေးသည့်အတွက် တတ်မြောက်သည့် ပညာရပ်များဖြင့် မိသားစု ဝမ်းစာဖူလုံရေးနှင့် ယခုဖွင့်လှစ်ထားရှိသည့် အထည်ချုပ် စက်ရုံများသို့ပါ သွားရောက်လုပ်ကိုင်နိုင်တော့မည်ဖြစ်သဖြင့် သင်ကြားပေးသည့် ဆရာ ဆရာမများအား အထူးပင်ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

အဆိုပါ သင်တန်းကို စက်တင်ဘာ ၅ ရက်မှ အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက်အထိ ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၁၃၄ ဦး တက်ရောက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။
မြင့်ဟန်(ပြန်/ဆက်)

အောင်ပွဲရပီပီနယ်အားကစားသမားများ ဂုဏ်ပြု

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၆
ဗိယက်နမ်နိုင်ငံ ဒါနန်းမြို့၌ ကျင်းပခဲ့သည့် (၅)ကြိမ်မြောက် အာရှသစ်သောင်ပြင် ဗိုလ်ချုပ်အားကစားပြိုင်ပွဲတွင် ရွှေ နှစ်ခု၊ ငွေ သုံးခု၊ ကြေး နှစ်ခုဖြင့် နိုင်ငံအလိုက် ဒုတိယရရှိခဲ့သည့် မြန်မာဗိုလ်ချုပ်အားကစားအဖွဲ့အား ဂုဏ်ပြုပွဲကို ယမန်နေ့ည ၆ နာရီက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကန်တော်ကြီးအတွင်းရှိ Royal Graden ၌ ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ မြန်မာနိုင်ငံဗိုလ်ချုပ်အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးရဲမြင့်က ဂုဏ်ပြုစကားပြောကြားပြီး မြန်မာနိုင်ငံဗိုလ်ချုပ်အဖွဲ့ချုပ် အောင်မြင်မှုရရှိအောင် အနီးကပ်ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသော အုပ်ချုပ်သူဦးအောင်နိုင်၊ နည်းပြဦးအောင်ကိုဝင်းနှင့် ဒေါ်နွယ်နီဇော်ဝင်းတို့အား ဂုဏ်ပြုဆုငွေနှင့် ဂုဏ်ပြုလက်မှတ်များ ချီးမြှင့်၍ လည်းကောင်း၊ ရွှေတံဆိပ်ဆု ဆွတ်ခူးရရှိခဲ့သော ဝင်းဌေးအောင်၊ မျိုးထွန်းအံ့၊ ရဲဝင့်ထူး၊ ချမ်းမြေ့အောင်တို့အား ဂုဏ်ပြုဆုငွေနှင့် အတူဂုဏ်ပြုလက်မှတ်များချီးမြှင့်သည်။

ပေးအပ်ချီးမြှင့်
ထို့နောက် တပ်မတော်မြန်မာ့သိုင်းကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ပိုလ်မျိုးကြီး တင်မောင်ဝင်းက ရွှေတံဆိပ်ဆုဆွတ်ခူးရရှိခဲ့သော မနားကီး၊ ဘိုဘိုတို့အား လည်းကောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ သိုင်းအဖွဲ့ချုပ်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ယွမ်ဆိုင်းအိန်က ငွေတံဆိပ်ဆုဆွတ်ခူးရရှိခဲ့သော နှင်းသီတာနှင့် ခိုင်ဝါမူးတို့အား လည်းကောင်း၊ အားကစားနှင့်ကာယပညာသိပ္ပံ(ရန်ကုန်) ကျောင်းအုပ် ကြီး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိုးအောင်က ငွေတံဆိပ်ဆုဆွတ်ခူးရရှိခဲ့သော ဝင်းဌေးအောင်၊ မျိုးထွန်းအံ့၊ ရဲဝင့်ထူး၊ မနားကီးတို့အားလည်းကောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံဗိုလ်ချုပ်အဖွဲ့ချုပ် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးမျိုးနောင်က ငွေတံဆိပ်ဆုဆွတ်ခူးရရှိခဲ့သော ခိုင်ကျော့ကျော့ဝေ၊ ရဲဝင့်ထူး၊ မနားကီး၊ ချမ်းမြေ့အောင်တို့အားလည်းကောင်း၊ မြန်မာ့သိုင်းသင်တန်းကျောင်း ကျောင်းအုပ်ကြီး ဦးအောင်ဌေးက ကြေးတံဆိပ်ဆု ဆွတ်ခူးရရှိခဲ့သော ခိုင်ဇင်ဝင်း၊ ဆုလတ်ဖြိုး၊ ပြုံးမင်းစိုးတို့အားလည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတကာ ဆက်သွယ်ရေးတာဝန်ခံဒေါ်ခင်လေးမွန်နှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာဒိုင် ဒေါ်ရတနာလှိုင်တို့အား မြန်မာနိုင်ငံ ဗိုလ်ချုပ် အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးရဲမြင့်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံသိုင်း အဖွဲ့ချုပ်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ယွမ်ဆိုင်းအိန်တို့က ဂုဏ်ပြုဆုငွေနှင့်အတူ ဂုဏ်ပြုလက်မှတ်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။

ဆက်လက်၍ အောင်ပွဲရအားကစားသမားများကိုယ်စား ဝင်းဌေးအောင်က ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားကာ မြန်မာနိုင်ငံဗိုလ်ချုပ်အဖွဲ့ချုပ်မှ ဂုဏ်ပြုဥပဒေစာစားပွဲဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
(သတင်းစဉ်)



မွန်ပြည်နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့ ပြည်သူ့အကျိုးပြုလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်

မော်လမြိုင် အောက်တိုဘာ ၁၆
ပြည်နယ်ရဲ အကူတပ်ဖွဲ့ ခွဲမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မော်လမြိုင်ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ အမှတ်(၁၅)လုံခြုံရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှူး တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မော်လမြိုင်မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ အမှတ်(၁၂)ယာဉ်ထိန်းရဲဒုတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ အမှတ်(၁၅)ရထားရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ အမှတ်(၉)လူကုန်တားတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ အမှတ်(၉) မူခင်းရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ အမှတ်(၃၈)မူးယစ်တပ်ဖွဲ့မှူးရုံးမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ အမှတ်(၁၂) ကမ္ဘာလှည့် လုံခြုံရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ စုစုပေါင်းအင်အား ၂၃၅ ဦးတို့က မော်လမြိုင်မြို့ အထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံဝင်းအတွင်းရှိ ရင်ခွဲရုံ ပတ်ဝန်းကျင်နှင့် ဝန်ထမ်းအိမ်တန်းလျှာ၊ လူနာဆောင်များ တစ်လျှောက် ခြုံနွယ်ပိတ်ပေါင်းများနှင့် အမှိုက်သရိုက်များအား စုပေါင်းသန့်ရှင်းရေးဆောင်ရွက်ကြသည်။

သန့်ရှင်းရေးဆောင်ရွက်ရာသို့ မွန်ပြည်နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးကြီး ဘိုဘိုဦး၊ ဒုတိယပြည်နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးကြီးသောင်းဝင်း၊ မော်လမြိုင်မြို့ အထွေထွေရောဂါ ဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာမောင်မောင်ဇော်၊ မော်လမြိုင်ခရိုင် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ဒုတိယရဲမှူးကြီးကျော်စိုး၊ မော်လမြိုင်မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးအောင်မြင်တို့က လာရောက် ကြည့်ရှုအားပေး၍ ကိုယ်တိုင်ပါဝင်လုပ်အားပေးဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
(ခရိုင်/ရဲတပ်ဖွဲ့)

Miss Universe Myanmar 2016

အလှမယ် ထက်ထက်ထွန်းနှင့် တွေ့ဆုံခြင်း

ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံတွင်ကျင်းပမည့် Miss Universe 2016 ဖြိုင်ပွဲသို့ မြန်မာနိုင်ငံကိုယ်စားပြုဝင်ယှဉ်ပြိုင်ရန် အလှမယ်ထက်ထက်ထွန်း ရွေးချယ်ခံခဲ့ရသည်။ ထို့ကြောင့် အလှမယ် ထက်ထက်ထွန်း၏ အနုပညာခရီး၊ ဖြိုင်ပွဲအတွက် လေ့ကျင့်ပြင်ဆင်နေမှုများနှင့် ငယ်ဘဝဖြတ်သန်းမှုများအကြောင်း မေးမြန်းဖော်ပြလိုက်ရပါသည်-

Miss Universe Myanmar 2016 မဖြစ်ခင် ဖြတ်သန်းခဲ့တဲ့ အနုပညာခရီး အကြောင်း ပြောပြပေးပါ။

Miss Universe Myanmar 2016 မဖြစ်ခင် အနုပညာအလုပ်လုပ်ခဲ့တာ ငါးနှစ်ကျော်ပါပြီ။ ၂၀၁၀ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလလောက်မှာ Prince and Princess Gamone Pwint 2010 ဖြိုင်ပွဲကနေပြီး အနုပညာလောကထဲ စရောက်ခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီဖြိုင်ပွဲမှာ Best Body ဆုကိုရခဲ့တယ်။ ၂၀၁၁ခုနှစ် ဧပြီလမှာ Mr. and Ms. La Pyayt Wun 2011 ဖြိုင်ပွဲထပ်ပြိုင်တယ်။ အဲဒီဖြိုင်ပွဲမှာ Miss La Pyayt Wun 2011 ဆုကြီးရယ်။ Title ဆု နှစ်ဆုဖြစ်တဲ့ Best Style နဲ့ Best Talent ဆိုပြီး ဆုသုံးဆုရတယ်။ ၂၀၁၁ခုနှစ် ဩဂုတ်လမှာ Mr. and Ms. Dell 2011 ဖြိုင်ပွဲမှာ Ms. Dell 2011 ဆုထပ်ရတယ်။ အဲဒီဖြိုင်ပွဲပြီးတော့ မဟော်ဂ်နီနဲ့ ဇာတ်ကားတွေ ရိုက်ဖို့စာချုပ်ချုပ်ဖြစ်ခဲ့ပါတယ်။

အဲဒီအချိန်မှာ မော်ဒယ်အလုပ်ကို မလုပ်ဖြစ်တော့ဘဲ ဇာတ်ကားတွေ ရိုက်ခဲ့တယ်။ ဖြိုင်ပွဲတွေပြန်ပြီးဖြိုင်ဖြစ်တာက Miss Myanmar World 2014 ပွဲပေါ့။ Miss Myanmar World 2014 ဖြိုင်ပွဲမှာ 2nd Runner up ဆုနဲ့ Title ဆုက Photogenic ဆုရတယ်။ အဲဒီပွဲပြီးတော့ Miss Universe Myanmar 2015 & 2016 ပွဲမှာဖြိုင်တယ်။ ဖြိုင်ပွဲမှာ Miss Universe Myanmar 2016 Winner ဆုရတယ်။ ပြီးတော့ Miss Photogenic၊ Miss Gorgeous၊ Miss Body Perfect ဆိုတဲ့ Title ဆု သုံးဆုရခဲ့ပါတယ်။

ငယ်ဘဝဖြတ်သန်းမှုတရား

ငယ်ငယ်က အလွန်စကားတတ်တယ်လို့ လူကြီးတွေက ပြောကြတယ်။ အိမ်ကလူကြီးတွေကို အလွန်ချွဲတတ်တယ်။ ကလေးနဲ့မတူအောင် စကား ပြောတတ်တယ်ပေါ့နော် (ရယ်လျက်)။ အလှလည်း အလွန်ကြိုက်တာ။ ငယ်ငယ်တုန်းက ပုံတွေပြန်ကြည့်လိုက်ရင် နှုတ်ခမ်းနီ အမြဲဆိုးတယ်။ နေကာ မျက်မှန်အမြဲတပ်တယ်။ ဂါဝန်အမြဲ ဝတ်တယ်။ ထက်ထက်တို့က ညီအစ်မ နှစ်ယောက်ပဲရှိတာ။ အသက်ကလည်းတစ်နှစ်ပဲကွာတယ်။ အစ်မက အေးတယ်။ ညီမက သွက်တယ်။ ကျောင်းတက်တာက သူငယ်တန်းကနေ ဆယ်တန်းအထိ အထက(၁) ဒဂုံမှာ တက်ခဲ့တယ်။ ၂၀၀၇-၂၀၀၈ ခုနှစ်မှာ ဆယ်တန်းအောင်တယ်။ သူငယ်ချင်းတွေက ပြန်ပြောပြတယ်။ နင်ကျောင်း တက်တုန်းက လမ်းလျှောက်ရင် ကော့တော့၊ ကော့တော့နဲ့တဲ့။ ငယ်ငယ်လေး ကတည်းက မော်လီဒယ်လိုပဲတဲ့။ ကျောင်းပြန်လို့ ကျူရှင်သွားရင်လည်း အဝတ်အစားဝတ်တာ အလှပြင်တာတို့ကိုလည်း ဖက်ရှင်ကျကျလေး ရွေး ဝတ်တာ။ ကျောင်းမှာလုပ်တဲ့ (Activities) လှုပ်ရှားမှုတွေ၊ ကပွဲတို့မှာပါတယ်။ (၅) တန်း၊ (၆) တန်းမှာ ပန်းဖွားကတဲ့အဖွဲ့မှာပါတယ်။ ဘင်ခရာသံကြားရင် ခုချိန်ထိ ကချင်တုန်းပဲ။ (၇) တန်း၊ (၉) တန်းမှာ ကျောင်းရဲ့ ဗန်းကိုင်ပေါ့။

တက္ကသိုလ်တက်တော့ရော

တက္ကသိုလ်တက်တော့ လှိုင်သာယာက ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်း နည်းပညာ တက္ကသိုလ်မှာ။ အဲဒီအချိန်ကျတော့ အိမ်က ကျောင်းကိုလိုက်မပို့နိုင် တော့ဘူး။ ဖယ်ရိကားစီးပြီး သူငယ်ချင်းတွေနဲ့အတူသွားတယ်။ ဖော်စရာကြီး ပေါ့။ ဘယ်တော့မှလည်း ပြန်ရမယ့်အချိန်မဟုတ်တော့ဘူး။ B.Tech Civil Engineering နဲ့ ကျောင်းပြီးခဲ့ပါတယ်။

Miss Universe 2016 ဖြိုင်ပွဲအတွက် ပြင်ဆင်နေမှုကိုလည်း ပြောပါဦး။

ကိုယ်ကာယပိုင်းနဲ့ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ (Physical) ပိုင်းတွေက ဖြိုင်ပွဲတစ်ပွဲမှာ အရေးပါတယ်။ တခြားဖြိုင်ပွဲဝင်နိုင်ငံတွေက အလှမယ်တွေက ငယ်ငယ်လေး ကတည်းက လေ့ကျင့်ခဲ့ကြတာဆိုတော့ လေ့ကျင့်သား ပြည့်ဝနေတာပေါ့။ ကာယပိုင်းအတွက် Gym ကစားတယ်။ အစားအသောက်လည်း ဂရုစိုက် ရတာပေါ့။ Talent ပိုင်းအတွက် အကသင်တယ်။ အသားအရေအတွက်ရော ပရတ်တအတွက်ပါ လုပ်ဖြစ်တယ်လို့ပြောလို့ရတယ်။ ထက်ထက်က တီရစ္စာနဲ့လေးတွေ သနားတတ်တယ်။ သူတို့ကိုအစာကျွေးတယ်။ လျှာတယ်။ တီရစ္စာနဲ့လေးတွေကို သနားပြီး သက်သတ်လွတ်စားဖြစ်တာလည်းပါတယ်။ နောက်ပြီးတော့ တခြားနိုင်ငံကဖြိုင်ပွဲဝင်မယ့် အလှမယ်တွေရဲ့ လှုပ်ရှားမှု တွေကိုလေ့လာတယ်။ သူတို့လုပ်ဆောင်ချက်တွေကြည့်ပြီး သူတို့ဆီက လေ့လာသင်ယူနေတယ်။ ဖြိုင်ပွဲဝင် နိုင်ငံပေါင်း ၉၀ ကျော်လောက်က လာ ဖြိုင်မှာ။ ကိုယ်မသိသေးတဲ့ တခြားဖြိုင်ပွဲဝင် နိုင်ငံတွေက အလှမယ်တွေနဲ့လည်း သူငယ်ချင်းတွေ ဖြစ်မှာဆိုတော့ သူတို့နိုင်ငံတွေနဲ့ သူတို့အကြောင်း ကြိုပြီး လေ့လာနေတယ်။ ကိုယ့်နိုင်ငံအကြောင်းလည်း သူတို့ကို ပြောပြဖို့ ပြင်ဆင်ထားပါတယ်။ နောက်တစ်ချက်က ဘာသာစကား ပေါ့။

အင်္ဂလိပ်စာကို သေချာကျွမ်းကျွမ်း ကျင်ကျင်ပြောနိုင်အောင် ပြင်ဆင် နေပါတယ်။ ဘယ်လောက် စကား ပြောပြော သူတို့နားလည်အောင် မပြောပြနိုင်ရင် မရဘူးဆိုတော့ ပေါင်းသင်းဆက်ဆံရေးမှာအဆက် အသွယ်ဖြစ်စေမယ့် ဘာသာ စကားကိုလည်း အဓိကထား လေ့လာနေပါတယ်။ Title ဆုတွေ ထဲက ပေါင်းသင်းဆက်ဆံရေးဆု ကို အဓိကထားကြိုးစားသွားပါ မယ်။ အဲဒီအတွက်လည်း ကြိုတင် ပြင်ဆင်နေတယ်။ National Costume အတွက်တော့ ရုပ်သေး ရုပ်ပုံစံဝတ်စုံလေး စီစဉ်ထားပါ တယ်။ မိတ်ကပ်ပြင်ကတော့



ကိုယ်တိုင်လည်း ဝါသနာပါပြီးနေတိုင်းလည်း ပြင်နေကျဆိုတော့ အခက် အခဲတော့ သိပ်မရှိပါဘူး။

ဘဝမှာ အခက်အခဲတွေကြုံတွေ့လာတဲ့အခါ ဘယ်လိုရင်ဆိုင်ကျော်ဖြတ်လဲ။

ထက်ထက်က ငယ်ငယ်ကတည်းက စိတ်မာတယ်လို့ ထင်ရတဲ့အထဲမှာပါ တယ်။ သွက်သွက်လက်လက် ထက်ထက်မြက်မြက်ရှိတော့ စိတ်မာတယ်လို့ ထင်ရတယ်။ ဒါပေမယ့် အတွင်းစိတ်က အားငယ်တတ်တယ်လို့ပြော ရမယ်။ တစ်ခုခုဖြစ်ရင် အရမ်းအင်္ဂုသန်တယ်။ မျက်ရည်လွယ်တယ်။ စိတ်ခံစားလွယ်တယ်။ ဒါပေမယ့် ပြီးသွားရင် ဆုံးဖြတ်ချက်တစ်ခုကို ချက်ချင်းချတတ်တယ်။ တစ်ခုခုဆိုရင် သူများပြောတာထက် ကိုယ့်ဆုံး ဖြတ်ချက်နဲ့ ကိုယ်လုပ်တယ်။ သူများစကားကို သိပ်ပြီးနားယောင်လေ့မရှိဘူး။ သူများစကားနဲ့ ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ်စိတ်ညစ်မခံဘူး။ ကိုယ်ကိုယ်တိုင်ပဲဆုံးဖြတ် တာများတယ်။ မော်ဒယ်အလုပ်လုပ်တော့လည်း အိမ်ကအားလည်း မပေးဘူး။ တားလည်းမတားဘူး။ အဲဒီအချိန်က ကျောင်းလည်းတက်နေတော့ ပွဲတွေ ဘာတွေသွားပြီဆိုရင် အရမ်းဒုက္ခရောက်တယ်။ အိမ်ကလည်း လိုက်မပို့ဘူး။ ကျောင်းတက်နေတော့ မုန့်ဖိုးကလည်းသိပ်မရှိဘူး။ အလှ တွေပြင်၊ ဒေါက်ဖီနပ်တွေနဲ့ ရိတ်ပိုက်ဆံကိုခြစ်ကုတ်ပြီး တစ်ခါတလေဆို ဘတ်စ်ကားတောင် တိုးစီးရတယ်။

ပိုက်ဆံကိုလည်း တွက်ချက်ရတယ်။ ကားစီးရမှာက ဘယ်လောက်၊ မိတ်ကပ်ဖိုး၊ အဝတ်အစားဖိုး၊ ဖိနပ်ဖိုးတွေကအစ တွက်ချက်ပြီးလုပ်ရတယ်။ တစ်ခါဆို ဆီဖိုးနားက ပွဲတစ်ပွဲသွားတာ (၄၇) ဘတ်စ်ကားက အထူးကား မလာတော့ ရိုးရိုးကားပေါ်တက်သွားတယ်။ ကားပေါ်ရောက်တော့ နေရာ မရဘူး။ မိတ်ကပ်တွေလိမ်း၊ ဒေါက်ဖီနပ်တွေနဲ့ ဘတ်စ်ကားပေါ်မှာ မတ်တတ် ရပ်ပြီး ခပ်တည်တည်ပဲ(ရယ်လျက်)။ ပွဲတစ်ပွဲသွားပြီဆိုရင် ကိုယ်တိုင် မိတ်ကပ်လိမ်းတာများတယ်။ မော်ဒယ်လုပ်တော့ ပွဲတွေမှာ မိတ်ကပ် ဆရာတွေ မိတ်ကပ်လိမ်းတာ ဆံပင်ပြင်တာတို့ ကိုယ့်ကိုပြင်ပြီးပြီဆိုရင် သူများတွေကို လိမ်းပေးတာ၊ ဆံထုံးထုံးတာကို သေချာလိုက်ကြည့်တယ်။ ပြီးရင်အားတဲ့အချိန်မှာ ကိုယ့်ဘာသာကိုယ် ပြန်လုပ်ကြည့်တယ်။ လေ့ကျင့် တယ်ပေါ့နော်။ နောက်ပိုင်းကျတော့ ကိုယ့်ဘာသာကိုယ် ပြင်တယ်။ တခြားသူတွေကိုလည်း ပြင်ပေးနိုင်လာတယ်။

လက်ရှိမှာ အနုပညာအလုပ်အပြင် တခြားဘာတွေလုပ်ဖြစ်သေးလဲ။

လွန်ခဲ့တဲ့ နှစ်နှစ်လောက်ကစပြီး မော်ဒယ်အလုပ်ကိုပြန်ပြီး အခြေချရင်းနဲ့ စီးပွားရေးအလုပ်တစ်ခု လုပ်ဖြစ်တယ်။ ကိုယ်ပိုင်စီးပွားရေးအလုပ်ပါ။ သူငယ်ချင်းတွေ မော်ဒယ်ညီမလေးတွေအတွက် အလုပ်ရှာပေးတဲ့ ပွဲစီစဉ်ပေး တဲ့ အလုပ်လည်းဖြစ်ပါတယ်။ အဖွဲ့ရဲ့အမည်က Nine Event Planner ဖြစ်ပြီး Planning all the event လုပ်ပေးတာပါ။ အသံ၊ အလင်း၊ စတီတ်နဲ့ အခြားသော ဆက်စပ်လုပ်ငန်းတွေကို ကိုယ်ပိုင်တိုက်ရိုက် ငှားရမ်းပေးတာပါ။ ဒီစီးပွားရေးက အနုပညာလုပ်ရင်းရရှိလာတဲ့ ရိုးသားတဲ့ချွေးနဲ့စာလေး တွေစုဆောင်းပြီး မိုးစက်မိုးပေါက်လေးတွေကနေ ရေအိုင်တစ်အိုင်ဖြစ် အောင် တဖြည်းဖြည်းတည်ထောင်ခဲ့ရတာပါ။ ပရိသတ်တွေရဲ့ ချွေးနဲ့စာ ဆိုလည်း မမှားပါဘူး။ မိဘဆွေမျိုးတွေရဲ့ အရင်းအနှီးမပါဘဲ ကြိုးစားခဲ့ရတာမို့ ဘဝရဲ့ဂုဏ်ယူစရာ အောင်မြင်မှုတစ်ခုအဖြစ်လည်း ပြောချင်ပါတယ်။ နောက်ပြီး Presenter လည်း လုပ်ဖြစ်ပါတယ်။

နိုင်ငံကိုယ်စားပြုအနေနဲ့ ဘယ်လိုယှဉ်ပြိုင်သွားမလဲ။

ရိုသေမှုအစွမ်းအားလုံးနဲ့ ကြိုးစားယှဉ်ပြိုင်သွားမှာပါ။ ဘာဖြစ်လာမလဲ ဆိုတာတော့ ကြိုပြောလို့မရပေမယ့် နေရာတစ်ခုကို ရအောင်ယူခဲ့မယ်လို့ ကြိုပြီးတော့မပြောထားချင်ဘူး။ နိုင်ငံဂုဏ်သိက္ခာ မကျရအောင် အတတ်နိုင် ဆုံး ထိန်းသိမ်းသွားမှာပါ။ သရဖူဆုရဖို့အထိကို ရည်မှန်းထားပါတယ်။ ဒါပေမယ့် မသေချာဘဲနဲ့ စကားတစ်ခွန်းကို ကတိမပေးချင်ပါဘူး။ သေချာတာတစ်ခုကတော့ အကောင်းဆုံးကြိုးစားသွားမှာပါ။

ဘာများဖြည့်စွက်ပြောချင်ပါလဲ-

ပရိသတ်တွေကို ကျေးဇူးတင်ပါတယ်ဆိုတဲ့စကားထက် ပိုတဲ့စကားရှိရင် ပြောချင်ပါတယ်။ မြန်မာကိုယ်စားပြု ဘယ်သူဖြစ်ဖြစ် အားပေးကြတာ၊ ကိုယ့်နဲ့သွေးမတော်ဘဲနဲ့ ကိုယ့်ကို အားပေးကြတာ၊ အချိန်ရော၊ လူရော ပေးပြီး အားပေးကြတာတွေ တွေ့ရတော့ အလွန်ဝမ်းသာပါတယ်။ အားပေးတဲ့ပရိသတ်တွေအတွက်လည်း အကောင်းဆုံးကြိုးစားယှဉ်ပြိုင် သွားမှာပါ။ ။

မင်းလှသား



ပြည်တွင်းရေးရာ

တာချီလိတ်၌ ပြေစာအမှတ်တံဆိပ်ကပ်နှိပ်ရောင်းချခြင်း စီမံချက်နှင့် အထူးကုန်စည်ခွန်ဥပဒေ ဆိုင်ရာများ ရှင်းလင်း

တာချီလိတ် အောက်တိုဘာ ၁၆ ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) တာချီလိတ်မြို့နယ် ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာနက အခွန်ဆိုင်ရာ အကြောင်းအရာများနှင့် အခွန်ဥပဒေများအား သိရှိနားလည်လိုက်နာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် ပြေစာအမှတ်တံဆိပ်ကပ်နှိပ်ရောင်းချခြင်း စီမံချက်နှင့် အထူးကုန်စည်ခွန်ဥပဒေများ ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပွဲကို အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက်နံနက် ၁၀ နာရီက မကာဟိုခမ်းရပ်ကွက်ရှိ ခရိုင်ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန၊ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့

ကြောင်း သိရသည်။ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနမှူး လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးတိုးလှိုင်က ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်၊ ဝင်ငွေခွန်၊ တံဆိပ်ခေါင်းခွန်၊ အထူးကုန်စည်ခွန်နှင့် အောင်ဘာလေသိန်းဆွေခွန် ဆိုင်ရာများ၊ ပြေစာတံဆိပ်ကပ်နှိပ်ရောင်းချရန် ပျက်ကွက်ပါက ထိုက်သင့်သည့် ပြစ်မှုပြစ်ဒဏ်များ စသည့် အကြောင်းအရာများကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့သည်။ ဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်ခဲ့သည့် မြို့ပေါ်ရှိ စားသောက်ဆိုင်ပိုင်ရှင်များ၊ ဟိုတယ်နှင့် တည်းခိုခန်းပိုင်ရှင်များအား ၁၉၇၄ ဝင်ငွေခွန် ဥပဒေ နှင့် ၁၉၉၀ ပြည်နယ်ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ဥပဒေ စာအုပ်နှင့် Revenue ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းငါးကျောင်း၊ ရပ်ကွက်နှင့် ကျေးရွာအုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ စွမ်းဆောင်ရည်မြင့်မားရေးသင်တန်းတို့တွင် ပညာပေးရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

ရှင်းလင်း(ပြန်/ဆက်) သေဆုံးမှု ရပ်ကွက်ထဲမှာဖြစ်ခဲ့ ဖူးပါတယ်” ဟု အဆိုပါရပ်ကွက်မှတာဝန်ခံရာအိမ်မှူး ဦးစိုးလွင်ဦးက ဆိုသည်။ ရပ်ကွက်တွင်းရှိ ပြည်သူများကလည်း သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ သက်မှတ်ထားသော တွဲကျနေသော လျှပ်စစ် ဆားပစ် ဝါယာကြိုးများကို အတိုင်း အတာထက်ကျော်လွန်၍ ထားရှိတာကြောင့် ယခုလိုလျှပ်စစ်ဝါယာကြိုးများ အောက်သို့ တွဲကျနေခြင်းဖြစ်ကြောင်း သင့်က ဆက်လက်ပြောသည်။ သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများအနေဖြင့် သစ်သားတိုင် အစားကွန်က ရစ်တိုင်များကို အစားထိုးဆောင်ရွက်ပေးစေလိုပြီး အများပြည်သူသွားလာနေသော လမ်းပိုင်းများပေါ်သို့ လျှပ်စစ်ဝါယာကြိုးများ တွဲကျနေမှုမရှိအောင် အမြန်ဆုံး ရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ပေးရန် ရပ်ကွက်တွင်းရှိပြည်သူများက မျှော်လင့်နေကြောင်း သိရသည်။

ဝေလင်း(ပြန်/ဆက်)

ဆွေးမြည့်လျှပ်စစ်စာတိုင်နှင့် တွဲကျနေသောလျှပ်စစ်ကြိုးများကြောင့် မလိုလားအပ်သော လျှပ်စစ်အန္တရာယ်ဖြစ်နိုင်



မလှိုင် အောက်တိုဘာ ၁၆ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မလှိုင်မြို့နယ် မလှိုင်မြို့ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်နယ်မြေ (၈)ရှိ စိတ်လမ်းအမှတ်(၂)နှင့် စိတ်လမ်းအမှတ် (၃) ဓမ္မာရုံလမ်းပေါ်၌ သွယ်တန်းထားသော လျှပ်စစ်ဝါယာကြိုးများ ပေါက်ပြဲနေပြီး အများပြည်သူသွားလာနေသော လမ်းပိုင်းပေါ်သို့ ကျလျက်ရှိကာ ဆွေးမြည့်သစ်သားလျှပ်စစ်စာတိုင်တိုင်များကြောင့် လမ်းသွားလမ်းလာများနှင့် ဒေသခံပြည်သူများက လျှပ်စစ်အန္တရာယ်ဖြစ်ပွားမည်ကို စိုးရိမ်လျက်ရှိနေကြောင်း သိရသည်။ “ကျွန်တော်တို့ ရပ်ကွက်မှာအိမ်ထောင်စု ၂၀၀ ခန့်ရှိပါတယ်။ အခုဆိုရင် လျှပ်စစ်ကြိုးများဟာ အများပြည်သူနေစဉ်သွားလာနေသော လမ်းပေါ်ကို တွဲကျနေသလို ဆွေးမြည့်သစ်သားတိုင်များဟာလည်း တစ်ဖက်ကိုစောင်းနေပါတယ်။ ၁၉၉၆ ခုနှစ်တုန်းက ဒီလိုလျှပ်စစ်ကြိုးများ မလုံတာကြောင့် လူတစ်ဦး

သေဆုံးမှု ရပ်ကွက်ထဲမှာဖြစ်ခဲ့ ဖူးပါတယ်” ဟု အဆိုပါရပ်ကွက်မှတာဝန်ခံရာအိမ်မှူး ဦးစိုးလွင်ဦးက ဆိုသည်။ ရပ်ကွက်တွင်းရှိ ပြည်သူများကလည်း သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ သက်မှတ်ထားသော တွဲကျနေသော လျှပ်စစ် ဆားပစ် ဝါယာကြိုးများကို အတိုင်း အတာထက်ကျော်လွန်၍ ထားရှိတာကြောင့် ယခုလိုလျှပ်စစ်ဝါယာကြိုးများ အောက်သို့ တွဲကျနေခြင်းဖြစ်ကြောင်း သင့်က ဆက်လက်ပြောသည်။ သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများအနေဖြင့် သစ်သားတိုင် အစားကွန်က ရစ်တိုင်များကို အစားထိုးဆောင်ရွက်ပေးစေလိုပြီး အများပြည်သူသွားလာနေသော လမ်းပိုင်းများပေါ်သို့ လျှပ်စစ်ဝါယာကြိုးများ တွဲကျနေမှုမရှိအောင် အမြန်ဆုံး ရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ပေးရန် ရပ်ကွက်တွင်းရှိပြည်သူများက မျှော်လင့်နေကြောင်း သိရသည်။

ကျော်ကျော်(မလှိုင်)

တီးတိန်မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီရုံးအဆောက်အအုံသစ်ဖွင့်

တီးတိန် အောက်တိုဘာ ၁၆ ချင်းပြည်နယ် ဖလမ်းခရိုင် တီးတိန်မြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးရုံး အဆောက်အအုံသစ်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက်နံနက် ၈ နာရီ က အဆိုပါရုံး၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ အခမ်းအနားသို့ ချင်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဆလင်းလွယ်လွယ်၊ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ဦးဇော်၊ စည်ပင်သာယာရေး၊ လျှပ်စစ်နှင့် စက်မှုလက်မှုဝန်ကြီး ဦးဆလင်းအိုက်ဇက်ခင်၊ လူမှုရေးဝန်ကြီးဦးပေါင်လွန်းမင်ထန်၊ စာရင်းစစ်ချုပ် ဦးလာလ်သင်မန်းနှင့် ပြည်နယ်၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်များရှိ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့သည်။ အခမ်းအနားတွင် ပြည်နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးထလာဟရဲက

အဆောက်အအုံသစ် ဆောက်လုပ်ရခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ပြီး ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဆလင်းလွယ်လွယ်၊ လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ၊ စည်ပင်သာယာရေး၊ လျှပ်စစ်နှင့် စက်မှုလက်မှုဝန်ကြီးတို့က အဆောက်အအုံအား ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ပြီး တီးတိန်မြို့နယ်၊ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်နှင့် မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးဥက္ကဋ္ဌဟောင်း ဦးလန်ခန့်မှန်တို့က ကျေးဇူးတင်စကားပြန်လည်ပြောကြားခဲ့သည်။ အဆိုပါ အဆောက်အအုံသစ်သည် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ပြည်နယ်အစိုးရ၏ ခွင့်ပြုငွေကျပ်သိန်း ၅၅၀ အကုန်အကျခံကာ ဆောက်လုပ်ထားသော အလျားပေ ၄၀၊ အနံပေ ၃၀ ရှိ R.C နှစ်ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

ကနီမြို့နယ်တွင် ဆင်းသုခမျိုးသန့်မျိုးစေ့ထုတ်စံပြကွက်များအား မျိုးကွဲပေါင်းမြက်နှင့် ပိုးမွှားကင်းစင်ခြင်းစစ်ဆေးမှု ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

ကနီ အောက်တိုဘာ ၁၆ စစ်ကိုင်းဒေသကြီး ယင်းမာပင်ခရိုင် ကနီမြို့နယ်တွင် တယ်ချောင်ကျေးရွာ၊ ရှမ်းမြောင်းကျေးရွာနှင့် ကင်းတောင်ကျေးရွာတို့၌ စိုက်ပျိုးထားသော ဆင်းသုခမျိုးသန့်မျိုးစေ့ထုတ်စံပြကွက်များတွင် စပါးအန်ထုတ်ချိန် မျိုးကွဲ ပေါင်းမြက်နှင့် ပိုးမွှားကင်းစင်ခြင်းစစ်ဆေးမှုများကို ယင်းမာပင်ခရိုင် စိုက်ပျိုးရေး ဦးစီးဌာနမှ ခရိုင်မျိုးစေ့တာဝန်ခံ၊ ပိုးမွှားတာဝန်ခံ၊ မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးအရာရှိနှင့် ဝန်ထမ်းများက အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက်က ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



ကနီမြို့နယ်၏ ဒေသဝမ်းစာဖူလုံမှုတွင် တောင်သူများ၏ ကြိုးစားမှုအပေါ်မူတည်နေပြီး သီးနှံအရည်အသွေး ကောင်းမွန်ကာ ထွက်နှုန်းကောင်းမွန်ရေး၊ မျိုးသန့်မျိုးစေ့ထုတ်စံပြကွက်များမှ စပါးမျိုးသန့်များ ထွက်ရှိရေးအတွက် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနရှိ ဝန်ထမ်းများနှင့် တောင်သူများပူးပေါင်း၍ လက်တွေ့အကောင်အထည်ဖော် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်နိုင်ရေးနှင့်ပတ်သက်၍ ခရိုင်မျိုးစေ့တာဝန်ခံ ဒေါ်စန္ဒာမိုးက ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ပိုးမွှားအန္တရာယ်တို့နှင့်ပတ်သက်၍ ခရိုင်ပိုးမွှားတာဝန်ခံ ဒေါ်ခင်ခင်အေးက ကနီမြို့နယ်မှ ဝန်ထမ်းများနှင့်တွေ့ဆုံ၍ နည်းပညာပေးဆွေးနွေးပြီး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းများအား ဆွေးနွေးပြော

ကြားခဲ့သည်။ ကနီမြို့မြို့နယ်တွင် တယ်ချောင်ကျေးရွာ၊ ရှမ်းမြောင်းကျေးရွာနှင့် ကင်းတောင်ကျေးရွာတို့မှ တောင်သူ ၁၅ ဦး၏ လယ်ဧက ၂၀ တွင် ဆင်းသုခ မျိုးသန့်မျိုးစေ့ထုတ်စိုက်ပျိုးစိုက်ပျိုးထားပြီးဖြစ်ကြောင်း မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးအရာရှိ ဦးသန့်ဇင်၏ ပြောပြချက်အရ သိရသည်။

ယခုနှစ်တွင် ယင်းမာပင်ခရိုင်အတွင်း မျိုးစေ့ထုတ်စပါး စေ့ပေါင်းစု ၈၀၊ ဆင်းသုခ ၈၇၂၀ နှင့် ရွှေဘိုပေါ်ဆန်း ၁၀ စကစုစပါး ၈၀၀ စိုက်ပျိုးထားပြီး ယင်းမျိုးစေ့ထုတ်စိုက်ပျိုးစိုက်ပျိုးမှု အခိုင်အတိုင်း ပြန်လည်ဖြန့်ဝေနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း ခရိုင်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှသိရသည်။

သန့်(ပြန်/ဆက်)

Pakokku Barcamp 2016 တွင် ကူညီပါဝင်ကြမည့် လူငယ်များအား Volunteer သင်တန်းကျင်းပ

ပခုက္ကူ အောက်တိုဘာ ၁၆ Pakokku Barcamp 2016 ကျင်းပရာတွင် ကူညီပါဝင်ကြမည့် လူငယ်များအား Volunteer Training သင်တန်းကို အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ပခုက္ကူခရိုင်ရုံးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ သင်တန်းကို ပခုက္ကူလူငယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးကောင်စီက တာဝန်ယူသင်တန်းပေးခြင်းဖြစ်ပြီး သင်တန်းသား ၁၀၀ ဦးအား တစ်ကြိမ်လျှင် ၄ နာရီဖြင့် အုပ်စုသုံးစုခွဲ၍ ပို့ချသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သင်တန်းရည်ရွယ်ချက်နှင့် ပတ်သက်၍

ပခုက္ကူလူငယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးကောင်စီမှ သင်တန်းနည်းပြ ကိုထွန်းလင်းကျော်က Pakokku Bar Camp ပွဲတွင် Volunteer အဖြစ်ကောင်းမွန်စွာ အလုပ်လုပ်နိုင်ရန်၊ အဖွဲ့အစည်းနှင့် တိုင်တိုင်ပင်ပင် ဆောင်ရွက်နိုင်စေရန်၊ အဖွဲ့အစည်းအပြင်မရောက်အောင် တစ်ယောက်နှင့်တစ်ယောက် နားလည်ယုံကြည်မှုရှိစေရန် ယခုသင်တန်းကို ပေးရခြင်းဖြစ်ကြောင်း ရှင်းလင်းပြောပြခဲ့သည်။ Pakokku Barcamp 2016 ကိုအောက်တိုဘာ ၂၂ ရက်နှင့် ၂၃ ရက်များတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကိုစိ(စာတု)

ပြည်တွင်းရေးရာ

ကျောက်တော်ကြီးဘုရားပွဲဈေးတန်းတွင် ကျောက်ပျဉ်များတွင်ကျယ်စွာရောင်းချနေရ



မန္တလေး အောက်တိုဘာ ၁၆
နှစ်စဉ်ကျင်းပမြဲဖြစ်သည့် မန္တလေးမြို့ ကျောက်တော်ကြီးဘုရားပွဲတွင် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကန်ဘလူမြို့နယ် ကိုးတောင်ဘို့ကျေးရွာထွက် ကျောက်ပျဉ်များအား ဝယ်ယူမှုများပြားလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
ယင်းသို့လာရောက်ရောင်းချရာတွင် ကျောက်ပျဉ်အရွယ်အစားအမျိုး ၂၀ ခန့်ပါဝင်ပြီး အသေးဆုံးဆေးသွေးကျောက်ပျဉ်ငယ်ကလေးများကို ငွေကျပ်တစ်ထောင်ဖြင့်ရောင်းချပြီး အကြီးဆုံးကျောက်ပျဉ်များမှာ ငွေကျပ်တစ်သောင်းခန့်ထိရှိသည်။ ငရုတ်ဆုံအသေးများမှာ ငွေကျပ်တစ်ထောင်၊ တစ်ထောင်ငါးရာမှ အကြီးဆုံးငရုတ်ဆုံကို တစ်သောင်းအထိ ဈေးအမျိုးမျိုးဖြင့် ရောင်းချကြသည်။
ဘုရားပွဲသို့လာရောက်ရောင်းချသူများသည် ကျောက်ပျဉ်အရွယ်အစားမျိုးစုံအပြင် ငရုတ်ဆုံ၊ ဓားသွေးကျောက်၊ ကြိတ်ဆုံနှင့် အခြားပစ္စည်းများ

ကိုပါ ထည့်သွင်းရောင်းချကြသည်။ ဓားသွေးကျောက်များမှာ နဘားဘက်မှထွက်ပြီး ကြိတ်ဆုံများမှာ မုံရွာဘက်မှထွက်သည်။ ကြိတ်ဆုံတစ်ခုလျှင် ငွေကျပ်တစ်သောင်းမှ တစ်သောင်းငါးထောင်အထိ ဈေးနှုန်းအမျိုးမျိုးဖြင့် ရောင်းချကြောင်း သိရသည်။
ကျောက်ပျဉ်ပြုလုပ်ရန် ကျောက်တောင်များမှ ကျောက်သားကို တူးဖော်ရသည်။ ကျောက်ပျဉ်ပြုလုပ်သည့်ကျောက်သားများကို ကျောက်သားပြေး၊ အရှေ့ပြေး၊ သဲပြေး၊ မီးနေပြေးဟု ကျောက်သားအဆင့်အလိုက် ဒေသအခေါ်အဝေါ်များဖြင့် ခွဲခြားထားသည်။ ကျောက်ပျဉ်တစ်ခုဖြစ်ရန် ကျောက်သားရွေးခြင်းရေနှိုးခြင်း၊ ကျောက်ပျဉ်ပြုလုပ်သည့်စူးဆောက်မှုများသဖြင့်ဖြင့် စတင်ရသည်။ ကျောက်သားကို ဓားဦးဖြင့်ပုံဖော်ခြင်းမှစကာ အဆင့်ဆင့်ခက်ခဲစွာ ပြုလုပ်ရသည်။ ကျောက်တော်ကြီးဘုရားပွဲသို့ လာရောက်ရောင်းချသော ကျောက်ပျဉ်သည်များ

မှာ နှစ်စဉ်ရောင်းချသောအတွေ့အကြုံအရ ကျောက်ပျဉ်သည်တစ်ဦးလျှင် ငွေကျပ်သိန်းသုံးဆယ်ဖိုးအထိ ရောင်းချကြောင်း သိရသည်။
ယခုနှစ်ကျင်းပသည့် မန္တလေးမြို့ ကျောက်တော်ကြီးဘုရားပွဲဈေးတန်းမှာ ပွဲဈေးတန်းလျှောက်သူများ၊ မြန်မာ့ရိုးရာ မုန့်များဝယ်စားသူများ၊ ကျောက်တော်ကြီးဘုရား၊ သတ္တဌာန၊ သုဓမ္မာဇရပ်၊ မဟာပဌာန်းသီတော်များကို လာရောက်သူများဖြင့် နေ့စဉ်စည်ကားလျက်ရှိသည်။
ယခုကျင်းပသော ကျောက်တော်ကြီးဘုရားပွဲမှာ (၁၂) ကြိမ်မြောက်ကျင်းပသောပွဲဖြစ်ပြီး သီတင်းကျွတ်လပြည့်နေ့တွင် ဆီမီး ၁၀၈၀၀ ထွန်းညှိပူဇော်ကာ မြို့ပေါ်မှ သံဃာတော်အပါး ၂၀၀၀ ကို သံဃာဒါနဆွမ်းလောင်းလှူမည်ဖြစ်ကာ ယခင်နှစ်များနှင့်မတူ တစ်မူထူးခြားစွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကျန်းမာရေးအသိပညာပေးဟောပြောပွဲနှင့် တိုင်းရင်းဆေးဖြင့်(အခမဲ့)ဆေးကုသခြင်းများ ဆောင်ရွက်

အင်္ဂပူ အောက်တိုဘာ ၁၆
အင်္ဂပူမြို့နယ် ထူးကြီးမြို့ ဘုရားငုတ္တိကျေးရွာအုပ်စု ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးတွင် အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက မြို့နယ်စားသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာန တိုင်းရင်းဆေးကုသမှုနှင့် ပြန်/ဆက်ဦးစီးဌာနတို့ပူးပေါင်းပြီး ကျန်းမာရေးနှင့်ပတ်သက်သည့် အသိပညာပေးဟောပြောခြင်း၊ တိုင်းရင်းဆေးဖြင့် (အခမဲ့) ဆေးကုသခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။
အခမ်းအနားတွင် အင်္ဂပူမြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်သီသီရိန်က စာဖတ်ခြင်း၏အကျိုးကျေးဇူးများအား ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ပြီး မြို့နယ်တိုင်းရင်းဆေးကုသမှုမှ တိုင်းရင်းဆေးမှူးဦးခိုင်ထွန်းဇော်က ဒေသပေါက်ဆေးပင်များ အသုံးဝင်ပုံကိုရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ယင်းနောက် စားသုံးရန်မသင့်သော ရက်လွန်အစားအသောက်များအကြောင်းကို မြို့နယ်စားသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးမြင့်ကြိုင်က ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ပြီး အခမ်းအနားသို့တက်ရောက်လာသူများအား တိုင်းရင်းဆေးဖြင့် (အခမဲ့) ဆေးကုသပေးခဲ့ကာ မြို့နယ်ပြန်/ဆက်ဦးစီးဌာနမှ နံရံတပ်စာတပ်များ၊ စာစောင်များအား ပြသပေးခဲ့သည်။
အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ ဘုရားငုတ္တိကျေးရွာမှ ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆရာ၊ ဆရာမများ၊ ဒေသခံမိဘပြည်သူများ စုစုပေါင်းအင်အား ၇၀ ဦးခန့်တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မီးသတ်တပ်ဖွဲ့စခန်း မြေနေရာပေးအပ်

ပဲခူး အောက်တိုဘာ ၁၆
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဝေါမြို့နယ် ညောင်ခါးရှည်စံပြကျေးရွာရှိ မီးသတ်စခန်းဆောက်လုပ်ရန် မြေနေရာလှူဒါန်းပွဲအခမ်းအနားကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးတွင် မွန်းလွဲ ၁ နာရီမှ ၂ နာရီထိ ကျင်းပခဲ့သည်။
အခမ်းအနားသို့ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးတင်ထွေး၊ ပဲခူးခရိုင် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့မှူး ဦးမြင့်စိုး၊ ဝေါမြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသန်းအောင်နှင့်အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ ဒုဦးစီးမှူး ဦးရန်အောင်၊ မြို့နယ်မြေစာရင်းဌာန လက်ထောက်ဦးစီးမှူး ဦးသိန်းဝင်း၊ ညောင်ခါးရှည်စံပြကျေးရွာ နယ်မြေရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းမှူး ရဲအုပ်တင်ထွန်းအောင်၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဝင်းနိုင်၊ ကျေးရွာရပ်မိရပ်ဖများ တက်ရောက်ခဲ့သည်။
အဆိုပါမြေနေရာအားလှူဒါန်းခဲ့သော ညောင်ခါးရှည်စံပြကျေးရွာနေ ဦးဝင်းကျော်(ဘ)ဦးပြားမှ မြေဧက သူညီ ၃သမ ၄၂ ဧကကို ခရိုင်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့မှူးထံပေးအပ်ခဲ့ပြီးနောက် လှူဒါန်းခဲ့သောမြေနေရာအား သွားရောက်ကြည့်ရှုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကျိုက်ထော် (မြောက်) ကျေးရွာရှိ လယ်သမားများအားကာလတိုငွေချေးရန် ဆွေးနွေး

ကော့မှူး အောက်တိုဘာ ၁၆
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကော့မှူးမြို့နယ် ကျိုက်ထော် (မြောက်) ကျေးရွာရှိ Proximity finance ချေးငွေလုပ်ငန်းမှ ဦးပညားအောင်၊ ကနေဒါနိုင်ငံသား Mr. Jonathan Lee၊ အီတလီနိုင်ငံသား Mr. Graubardt Daniel နှင့် စကားပြန်ဒေါ်အိမ်မြင့်မိုးတို့ပါဝင်သောအဖွဲ့သည်လယ်သမားများအား ကာလတိုငွေချေးခြင်းများဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ကျိုက်ထော်ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြင့်ဦးနှင့် လယ်သမားများတွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲကို ကျိုက်ထော်(မြောက်) ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး၌ အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီက ကျင်းပခဲ့သည်။
ဆွေးနွေးပွဲတွင် ဦးပညားအောင်က Proximity Finance ချေးငွေလုပ်ငန်း၏ ပုံမှန်ချေးငွေစနစ်များ၊ လယ်သမားများအတွက် ကာလတိုချေးငွေ များ၊ လယ်သမားချေးငွေအသင်းသားများ ယူဆောင်တင်ပြရမည့် အချက်များနှင့် ငွေချေးပုံစနစ်များအား ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ယင်းနောက် လယ်သမားများ ကာလတိုချေးငွေအနေဖြင့် တစ်ဦးလျှင် ငွေကျပ် ၂၅၀၀၀၀ လျှင် အတိုးနှုန်း ၂ ကျပ် ပြား ၅၀ ဖြင့် ထုတ်ချေးမည်ဖြစ်ပြီး ငါးလပြည့်လျှင် အတိုး၊ အရင်း နှစ်ခုပေါင်း၍ အကျော်ပြန်ဆပ်ရမည်ဖြစ်ကာ ငွေချေးယူမည့်လယ်သမားများအနေဖြင့် လျှောက်လွှာနှင့် အတူ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်းမိတ္တူ၊ လယ်ယာမြေပိုင်ဆိုင်မှုပုံစံ (၇) မိတ္တူများကို ပူးတွဲတင်ပြရမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။
အဆိုပါချေးငွေထုတ်ချေးမှုအား ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီတွင် ထုတ်ချေးသွားမည်ဖြစ်ပြီး လယ်သမား ၄၅ ဦးမှ လျှောက်လွှာများတင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
၎င်းချေးငွေလုပ်ငန်းသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဗဟန်းမြို့နယ် ဆရာစံလမ်းတွင် ရုံးခွဲဖွင့်လှစ်ထားပြီး ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ် မြို့မရပ်ကွက် မြို့မလမ်းတွင်လည်း မြို့နယ်ရုံးခွဲ ဖွင့်လှစ်ထားသည်။

ဆည်တစ်ကန်များနှင့်ကျေးရွာကန်များတွင်လျာထားသည့်အတိုင်းငါးမျိုးများစိုက်ထည့်

မကွေး အောက်တိုဘာ ၁၆
ငါးသယ်ဇာတများကို ထိန်းသိမ်းခြင်းဖြင့် မျက်မှောက်ကာလ အမျိုးသားလူထုတစ်ရပ်လုံး ငါးရိက္ခာဖူလုံရုံသာမက အနာဂတ်မျိုးဆက်သစ်များအတွက် ထာဝစဉ် စဉ်ဆက်မပြတ် ငါးလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးသည် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၏ မော်မုန်းချက်နှင့်အညီ ငါးရိက္ခာဖူလုံစေရန် သဘာဝမြစ်၊ ချောင်း၊ အင်းအိုင်များ၊ ဆည်ရေလှောင်တံနှင့်ကန်များတွင် ငါးမျိုးများမျိုးစိုက်ထည့်ပေးခြင်းများကို နှစ်စဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် ငါးသားပေါက်အကောင်ရေ ၃၉ သိန်းကို သဘာဝ မြစ်၊ ချောင်း၊ အင်းအိုင်များ၊ ဆည်ရေလှောင်တံနှင့် ကန်များ၊ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးကန်များတွင် မျိုးစိုက်ထည့်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ယင်းအပြင် ယခုနှစ်တွင် သဒ္ဓါပေါင်းစုအဖွဲ့ (Thadar Consortium)၊ ဧရာဝတီမြစ်အနောက်ဖက် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအင်အားစု (AWDO) တို့၏ ကူညီထောက်ပံ့မှုဖြင့် ငါးသားပေါက်ကောင်ရေ သိန်း ၃၀ မျိုးစိုက်ထည့်ရန် လျာထားခဲ့ပြီး စက်တင်ဘာလကုန်အထိ မုန်းချောင်း၊ မန်းချောင်း၊ မုန်းတံ၊ ကြီးအုံကြီးတံနှင့် ဧရာဝတီမြစ်အနောက်ဖက်ကျေးရွာကန်များ၊ ငါးမွေးမြူလိုသူများအား ငါးကောင်ရေ ၁၄ ဒသမ ၂၀ သိန်း အခမဲ့ဖြန့်ဖြူးမျိုးစိုက် ထည့်ပေးနိုင်ခဲ့သည်။
အမျိုးသားလွှတ်တော် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ရေလုပ်ငန်းကော်မတီဝင်များဖြစ်သော အမျိုးသားလွှတ်တော် မကွေး(၁) ဦးလှဆန်း၊မကွေး(၂) ဦးခင်ဝင်းနှင့် မကွေး(၃)



ဦးချစ်ထွေးတို့၏ စီစဉ်ကြီးကြပ်မှုဖြင့် တိုင်းဒေသကြီး ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန DoF(Magway)၊ သဒ္ဓါပေါင်းစုအဖွဲ့ (Thadar Consortium)နှင့် ဧရာဝတီမြစ်အနောက်ဖက်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအင်အားစု (AWDO) တို့ ပူးပေါင်းကာ မကွေးခရိုင်၊ မြို့သစ်မြို့နယ် စွန်ချောင်းတံနှင့် ဆန္ဒကန်တံဆည်များအတွင်း ငါးမျိုးစိုက်ထည့်ပွဲကို အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီက နေပြည်တော်-ကံပြားလမ်းဘေးရှိ အဆိုပါ ဆည်တံများတွင် ကျင်းပခဲ့ရာ

အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ သဒ္ဓါပေါင်းစုအဖွဲ့၊ ဧရာဝတီမြစ်အနောက်ဖက်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအင်အားစုနှင့် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများ၊ ဆည်တံအနီး ကျေးရွာများဖြစ်ကြသော ကိုဋ္ဌကျေးရွာ၊ ကျောက်ထပ်နှင့် အောင်ချမ်းသာကျေးရွာများမှ ဒေသခံပြည်သူများက စွန့်ချောင်းတံနှင့် ဆန္ဒကန်တံဆည်များအတွင်းသို့ ငါး

မြစ်ချင်း ငါးသားပေါက်ကောင်ရေသုံးသိန်းနှင့် ငါးခုံးမကြီး ငါးသားပေါက်ကောင်ရေသုံးသိန်းတို့ကို စိုက်ထည့်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ဆက်လက်၍ ငါးမျိုးစိုက်ထည့်ရန် လျာထားသည့်အတိုင်း ဆည်တံကန်များ၊ ကျေးရွာကန်များမှာ ငါးသယ်ဇာတများ တိုးပွားရေးနှင့် စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံရေးအတွက် မျိုးစိုက်ထည့်ပေးခြင်းများကို ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များ လျော့ချနိုင်ရန်အတွက် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်အခြေပြုမြေပုံ ရေးဆွဲလုပ်ဆောင်မည်



၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း ကလေးဒေသတွင် ရေကြီးရေလျှံမှုဖြစ်ပွားမှုကို တွေ့ရရန်



၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း ကလေးဒေသတွင် ရေကြီးရေလျှံမှုဖြစ်ပွားမှုကြောင့် လယ်ယာမြေများ ပျက်စီးမှုကို တွေ့ရရန်



၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း ကလေးဒေသတွင် ရေကြီးရေလျှံမှုဖြစ်ပွားမှုကြောင့် လယ်ယာမြေများ ပျက်စီးမှုကို တွေ့ရရန်

မုံရွာ အောက်တိုဘာ ၁၆

ရာသီဥတုဖောက်ပြန်မှုများကြောင့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးတွင် နှစ်စဉ်ရေကြီးရေလျှံမှုများ၊ လေပြင်းတိုက်ခတ်ပြီး မိုးသီးကြွေခြင်း၊ ငလျင်ဘေးများကို နှစ်စဉ်ကြုံတွေ့ရလျက် ရှိရာ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များ လျော့ချနိုင်ရန်နှင့် ဖြစ်ပွားပါက အကောင်းဆုံးတုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်အခြေပြုမြေပုံ ရေးဆွဲလုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးကယ်ဆယ်ရေးနှင့်ပြန်လည်နေရာချထားရေးဦးစီးဌာနမှ တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး ဦးစဝီလီ

ဖရန့်က ပြောသည်။ အဆိုပါ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်အခြေပြုမြေပုံကို ယခုအခါ အကြမ်းဖျင်းရေးဆွဲပြီးသွားပြီဖြစ်ရာ ယင်းမူကြမ်းကို စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး တိုင်းဒေသကြီးသဘာဝဘေးလျော့ပါးရေးကော်မတီအစည်းအဝေးတွင် အတည်ပြုချက်ရယူလုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ပြီး အဆိုပါမူကြမ်းတွင် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း သဘာဝဘေးဒဏ်အဖြစ်များသည့်ဒေသများရှိ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်အခြေအနေများကို စနစ်တကျ မှတ်တမ်းများပြုစုခြင်း၊ သုတေသနပြုလုပ်ခြင်းတို့ကို လုပ်ဆောင်သွားမည်

ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ “စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးမှာ လေဘေး၊ ရေဘေးနှင့် ငလျင်ဘေးဖြစ်နိုင်ခြေရှိတဲ့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်အခြေပြုမြေပုံကို အကြမ်းဖျင်းဆောင်ရွက်ထားပြီးဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီသဘာဝဘေးအန္တရာယ်အခြေပြုမြေပုံကို အကြမ်းဖျင်းဆောင်ရွက်ထားရုံမို့မို့ တိုင်းဒေသကြီး သဘာဝဘေးလျော့ပါးရေးကော်မတီအစည်းအဝေးမှာ တင်ပြသွားမှာပါ။ နှစ်စဉ်ဖြစ်လေ့ဖြစ်ထရှိတဲ့ ဒေသတွေကတော့ ပညာပေးတာနဲ့ မလုံလောက်တော့ပါဘူး။ စစ်တမ်းကောက်ယူတာတွေ၊ အကူအညီပေးတာတွေ၊ သုတေ

သနလုပ်ရမယ့်အဆင့်အထိကို ဖြည့်ဖြည်းချင်း သွားပြီးလုပ်ရမယ့် အနေအထားရှိလာပါတယ်။ အဲဒီဒေသကတာဖြစ်လို့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ခဏခဏဖြစ်တာလဲ။ ဘာကြောင့်ဖြစ်တာလဲဆိုတာကို စစ်တမ်းကောက်တာ၊ မှတ်တမ်းမှတ်ရာတွေပြန်လည်ပြုစုတာတွေကို လုပ်ဆောင်သွားရမယ့်အနေအထားဖြစ်ပါတယ်” ဟု ဦးစဝီလီဖရန့်က ပြောသည်။ ယခုနောက်ပိုင်းနှစ်များတွင် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ရေကြီးရေလျှံမှုများ၊ မြေငလျင်ဘေး၊ လေပြင်းတိုက်ခတ်ပြီး မိုးသီးကြွေခြင်းစသည့် သဘာဝဘေးများကို နှစ်စဉ်ကြုံ

တွေ့ခံစားရပြီး လူနှင့်တိရစ္ဆာန်များ သေကျေပျက်စီးခြင်း၊ ထိခိုက်ဒဏ်ရာများရရှိခြင်း၊ လူနေအိမ်များ၊ စာသင်ကျောင်းများ ပျက်စီးခြင်း၊ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းများတွင် သီးနှံစိုက်ခင်းများ အများအပြားပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုများဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိသဖြင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ် အခြေပြုမြေပုံကိုရေးဆွဲပြီး သဘာဝဘေးဖြစ်ပွားမှုကို လျော့ချနိုင်မည့်နည်းလမ်းများကို ဖော်ထုတ်နိုင်ရန်နှင့် ဖြစ်ပွားပါက အကောင်းဆုံးတုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်သွားနိုင်ရန် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မင်းဝေ(မုံရွာ)

မော်တော်ဆိုင်ကယ်မောင်းလိုင်စင်များ အထူးနယ်လှည့်ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ပေး



ခင်ဦး အောက်တိုဘာ ၁၆

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ရွှေဘိုခရိုင် ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ ခင်ဦးမြို့နယ် အောင်မင်္ဂလာရပ်မြို့နယ်မေ့ရုံ၌ အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်း အသိပညာပေးဟောပြောပွဲချမှတ်ပေးခဲ့ပြီး မော်တော်ဆိုင်ကယ်မောင်းလိုင်စင်များကို အထူးနယ်လှည့်ဆောင်ရွက်ပေးမှုလုပ်ငန်းများ ပြုလုပ်ပေးလျက်ရှိသည်။ အဆိုပါအဖွဲ့က လိုက်နာဆောင်ရွက်ရမည့် ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ပြီးနောက် မော်တော်ဆိုင်ကယ်ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ပြုလုပ်သူ ၃၈၄ ဦးတို့အား သရုပ်ပြကွင်း၌ ဆိုင်ကယ်စီးနင်းရာတွင် လိုက်နာဆောင်ရွက်ရမည့် စည်းကမ်းချက်များနှင့်ပတ်သက်၍ လက်တွေ့သရုပ်ပြရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ချစ်စံ(ခင်ဦး)

ရပ်စောက်သို့ အစေ့ထုတ်ပြောင်းစိုက်တောင်သူများ လာရောက်လေ့လာ

ရပ်စောက် အောက်တိုဘာ ၁၆

ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) ရပ်စောက်မြို့သို့ သီးနှံစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှုတိုးတက်မြှင့်တင်ရေးနှင့် သိပ္ပံနည်းကျစိုက်ပျိုးရေးစနစ်များ လက်တွေ့ဆည်းပူးလေ့လာရန် ကရင်ပြည်နယ် မြဝတီမြို့မှ မဲခေါင်စိုက်ပျိုးရေးသိပ္ပံနှင့် မြဝတီမြို့စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနတို့ဦးဆောင်၍ အစေ့ထုတ်ပြောင်းစိုက်ပျိုးသူတောင်သူများလေ့လာရေးခရီးစဉ်အဖြစ် အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက်က သွားရောက်လေ့လာခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းသို့ လေ့လာနိုင်ရေးအတွက် ရပ်စောက်မြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်လှလှနွယ်နှင့် ဝန်ထမ်းများက အထွက်တိုးပြောင်းစိုက်ခင်းများသို့ ကွင်းဆင်းလေ့လာနိုင်ရေးအတွက် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။ အဆိုပါလေ့လာရေးခရီးစဉ်တွင် မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်လှလှနွယ်နှင့် ဝန်ထမ်းများ လိုက်ပါ၍ ပါမဲကျေးရွာအုပ်စု၊ လယ်မီးကျေးရွာ တောင်သူဦးတင်ကိုဦး၏ ဧက ၁၆၀ ကျော်တွင် အောင်မြင်စွာ စိုက်ပျိုးထားရှိသည့် အထွက်တိုးအစေ့ထုတ်ပြောင်းစိုက်ခင်းသို့ ဝင်ရောက်လေ့လာခဲ့သည်။ လေ့လာရေးအဖွဲ့အား မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်လှလှနွယ်က မြို့နယ်၏ ရေမြေသဘာဝနှင့် ပြောင်းစိုက်မြေဧရိယာအကျယ်အဝန်းများ၊ သွင်းအားစုများ၏ အကျိုးအပြစ်များ၊ ပေါင်းသတ်ဆေးသုံးစွဲခြင်းကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့် မြေဆီလွှာ ပျက်ယွင်းမှုများကို

ရှင်းလင်းပြီး ဒုတိယဦးစီးမှူး ဦးစိုးနိုင်ဦးက ပြောင်းစိုက်ပျိုးရေးစနစ်များနှင့် စာတိမြေဩဇာနှင့် သဘာဝမြေဩဇာအချိုးညီပေါင်းစပ်သုံးစွဲခြင်းဖြင့် ရရှိလာမည့်ကောင်းကျိုးများကိုလည်းကောင်း၊ လက်တွေ့အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းအောင် စိုက်ပျိုးလုပ်ကိုင်နေသည့် တောင်သူဦးချမ်းငြိမ်းအောင်က စိုက်ပျိုးသည်မှ ရောင်းချနိုင်သည့်အဆင့်အထိ စိုက်ပျိုးလုပ်ကိုင်ပုံ အဆင့်ဆင့်ကို လည်းကောင်းရှင်းလင်းပြီး လေ့လာရေးအဖွဲ့က စိုက်ခင်းအတွင်းဝင်ရောက်လေ့လာခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ လေ့လာရေးအဖွဲ့သည် တပ်ဦးရွာသစ်အလတ်စားစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း ရှမ်းလေးလယ်ယာသုံးလုပ်ငန်းသုံးစက်ရုံမှ ပြောင်း၊ စပါး၊ ပဲ အစေ့ခြေလှေ့ထုတ်ထုတ်လုပ်လုပ်ကိုင်ပေးခြင်းလုပ်ငန်းခွင်သို့လည်းကောင်း၊ ရွှေကြွယ်တံခွန် သီးနှံပွဲရုံတွင် တစ်ပိုင်တစ်နိုင်ဆောင်ရွက်ထားရှိထားသော ပြောင်းအခြောက်ခံစနစ်လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နေမှုနှင့် ရောင်းဝယ်ဖောက်ကားနေမှုများကိုလည်းကောင်း လေ့လာခဲ့သည်။ ယင်းနောက် ယမ်းတွင်းငါးကြောင်ကျေးရွာအုပ်စုဝင်ဖြစ် စံပြကျေးရွာ တောင်သူဦးသိန်းဇော်၏ စံပြပြောင်းစိုက်ကွင်းတွင်လည်းကောင်း၊ ရောင်ခြည်ဦးကျေးရွာ ပြောင်းသီးနှံဘက်စုံပိုးမွှားကာကွယ်ရေး ဥကုပ်ပါးနဂျီ (Trichogramma) မွေးမြူရေးဌာနသို့လည်းကောင်း ဝင်ရောက်လေ့လာခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်(မြန်/ဆက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေ လွှဲပြောင်းပေးအပ်

မဘီမီး အောက်တိုဘာ ၁၆

ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း မိုးမိတ်ခရိုင် မဘီမီးမြို့နယ်တွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်းများအတွက် ရန်ပုံငွေပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းအကောင်အထည်ဖော်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးအောင်မြင်ရှိန် က ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေများနှင့်ပတ်သက်၍လည်းကောင်း၊ အဖွဲ့ဝင် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမောင်ညိုက ဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေများကို အကျိုးရှိစွာအသုံးပြုရေးကိုစွဲရပ်များနှင့်ပတ်သက်၍လည်းကောင်း အမှာစကားပြောကြားခဲ့သည်။ အဆိုပါဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေဖြင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်မည့်အခြေအနေများနှင့်ပတ်သက်၍ အတွင်းရေးမှူး မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးခိုင်ထွန်း ရှင်းလင်း

ပြောကြားခဲ့ပြီးနောက် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေများအား သက်ဆိုင်ရာရပ်ကွက်နှင့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းအကောင်အထည်ဖော်ရေးအဖွဲ့အဖွဲ့ဝင်များထံသို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။ မဘီမီးမြို့နယ်အတွက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်မှ ထောက်ပံ့သည့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေကျပ်သိန်း ၁၀၀၀ ဖြင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းစုစုပေါင်း ၂၁ ခုကို ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ လမ်းတံတားလုပ်ငန်း ၂၀ ခုအတွက် ကျပ် ၉၅၅ သိန်း၊ ရေရရှိရေးလုပ်ငန်းတစ်ခုအတွက် ကျပ် ၂၅ သိန်းကို အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်သည်။ အခမ်းအနားသို့ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်၊ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ ရပ်ကွက်နှင့်ကျေးရွာအုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ အဖွဲ့ဝင်များ၊ ရပ်ကွက်နှင့်ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းအကောင်အထည်ဖော်ရေးအဖွဲ့ဝင်များ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထိန်လင်းဦး(မြန်/ဆက်)



မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ငါန်းစွန်မြို့နယ် ငါန်းမြာကြီးကျေးရွာနှင့်အနီးတစ်ဝိုက်၌ အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက်ညက မိုးသည်ထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် ငါန်းမြာ-မိုးတောင်၊ ငါန်းမြာ-ကုန်းလည် ကားလမ်းတို့တွင် မိုးရေလျှံမှုကြောင့် ပြည်သူများခရီးသွားလာရေးလွယ်ကူစေရန် ငါန်းမြာရဲကင်းရဲစခန်းမှ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲမှစတင်ကာ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သက်ဆိုင်ဦး(ငါန်းစွန်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

မြို့သာယာလှပရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်



နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၆

ပွင့်လင်းရာသီရောက်ရှိလာပြီဖြစ်သဖြင့် မြို့သာယာလှပရေးလုပ်ငန်းများကို နေပြည်တော် ပျဉ်းမနားမြို့နယ်၌ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးမှ အငယ်တန်းအင်ဂျင်နီယာ(၂) ဦးစောညိုထွန်း ဦးဆောင်၍ အောက်တိုဘာ ၁၂ ရက်က စတင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

လမ်းဆုံလမ်းခွတွင်ရပ်တန့်၍ခရီးသည်အတင်အချမပြုရန် ရန်ကင်းမြို့နယ်တွင်ပူးပေါင်းအဖွဲ့များဖြင့်ထိန်းသိမ်း

ရန်ကင်း အောက်တိုဘာ ၁၆

ရန်ကင်းအရှေ့ပိုင်းခရိုင် ရန်ကင်းမြို့နယ်တွင် ဖြတ်သန်းမောင်းနှင်နေသော ခရီးသည်တင်ယာဉ်လှိုင်းအချို့သည် လမ်းဆုံလမ်းခွ၌ ရပ်တန့်ပြီး ခရီးသည်အတင်အချမပြုလုပ်နေကြခြင်းကြောင့် ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုဖြစ်ပေါ်နေသဖြင့် အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက်က မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ ဦးမြတ်ကျော်နှင့် ရုံးဝန်ထမ်းများ၊ ယာဉ်ထိန်းရဲတပ်ဖွဲ့မှ ဒုရဲမှူးမှူးစိန်နှင့် တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပူးပေါင်း၍ ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုမဖြစ်ပေါ်စေရေးအတွက် စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်နေကြောင်း သိရသည်။

ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှု မဖြစ်ပေါ်စေဖို့ လမ်းဆုံလမ်းခွတွင် မရပ်တန့်ရေး ဆောင်ရွက်နေတာပါ” ဟု ယင်းလုပ်ငန်းခွင်တွင် ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် မြို့နယ်စည်ပင်သာယာ လက်ထောက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသန်းဦးက ပြောသည်။

လမ်းခွမှာပဲ ကိုယ်စီးရမယ့်ကားကို စောင့်ရတာပေါ့” ဟု ဘတ်စ်ကားစီး ခရီးသွားပြည်သူတစ်ဦးက ပြောသည်။

ညောင်ဦးမြို့ပေါ်တွင် ပွဲတော်ကာလမတိုင်မီ ရောင်စုံမီးပုံးများအရောင်းတွင်ကျယ်

ညောင်ဦး အောက်တိုဘာ ၁၆

ညောင်ဦးတွင် သီတင်းကျွတ်မီးထွန်းပွဲတော်ကာလတွင် အိမ်တွင်းအလှဆင်ရန်နှင့် ကလေးငယ်များ ဆော့ကစားရန် မှန်ယောင်စက္ကူဖြင့် ပြုလုပ်ထားသည့် ရောင်စုံမီးပုံးများကို ညောင်ဦးမြို့ မင်္ဂလာတောင်ဇော် အပိုင်ပတ်အနီး၌ ပခုက္ကူမြို့နယ်မှ ရောင်စုံမီးပုံးပြုလုပ်ကြသူများက လာရောက်ရောင်းချလျက်ရှိပြီး ပွဲတော်ကာလမတိုင်မီဖြစ်သဖြင့် အရောင်းတွင် ကျယ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။



လဆန်းပိုင်းတွင် ချိုးပြီးသောအရပ်ပေါ်တွင် မှန်ယောင်စက္ကူ ဆီစိမ့်စက္ကူနှင့် လိုင်းကြိုးများကပ်ခြင်း၊ မီးခံကွင်းများတပ်ခြင်း၊ အရပ်များတွင်ရွှေလျှားနိုင်ရန် ဘီးလုံးများတပ်ဆင်ခြင်း စသည့်အလှဆင်ခြင်းများကို ပြုလုပ်ရကြောင်း၊ အရပ်တွင်ကပ်ရန် ရောင်စုံစက္ကူ ဆီစိမ့်စက္ကူနှင့် ရွှေလျှားရန်အတွက် ဘီးလုံးများကို မန္တလေးမှယူရကြောင်း၊ ညောင်ဦးမြို့တွင် ရောင်စုံမီးပုံးများ လုပ်ကိုင်ရောင်းချသူမရှိ

သည့်အတွက် အရောင်းတွင်ကျယ်သဖြင့် လာရောက်ရောင်းချသူများလာခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ နှစ်စဉ် ညောင်ဦးမြို့သို့ သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၈ ရက်မှ ၁၄ ရက်အထိလာရောက်၍ မင်္ဂလာတောင်ဇော်အနီးတွင် ခင်းကျင်းရောင်းချကြောင်း ပခုက္ကူမြို့မှ ရောင်စုံမီးပုံးများလာရောက်ရောင်းချသူတစ်ဦးက ပြောပြသည်။

ဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်စေမည့် ဆေးဝါးနှင့်အလှကုန်ပစ္စည်းများ မရောင်းချရန် အသိပညာပေး

ကျိုက်ထို အောက်တိုဘာ ၁၆

မွန်ပြည်နယ် ကျိုက်ထိုမြို့၌တည်ရှိသည့် ဆံတော်ရှင်ကျိုက်ထီးရိုးစေတီတော် မြတ်ဘုရားပွဲတော်တွင် ပြည်သူများ ဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်စေမည့် ဆေးဝါးနှင့် အလှကုန်ပစ္စည်းမရောင်းရန် မွန်ပြည်နယ်စားသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာနနှင့် အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါးများကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာနတို့ပူးပေါင်း၍ အသိပညာပေး ဟောပြောပွဲကို အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ကျိုက်ထီးရိုးစေတီတော်ရှင်ပြင်တော်ရှိ ဆီမီး ၉၀၀၀ မဓာရုံ၌ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

ပြည်သူများသွားလာမှုအဆင်ပြေရန် ကတ္တရာထပ်ဖိုးလွှာခင်း

ကျိုက်ထို အောက်တိုဘာ ၁၆

ပြည်သူများသွားလာမှုအဆင်ပြေစေရန်အတွက် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ကျိုက်ထိုမြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့က ဆေးရုံရွှေလမ်း ကတ္တရာထပ်ဖိုးလွှာခင်းခြင်းအား အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက်က ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့မှဦးဆောင်၍ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်ပတ်သက်သည့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

ပဲခူး အောက်တိုဘာ ၁၆

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့မှဦးဆောင်၍ အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ပဲခူးမြို့ မြို့တော်ခန်းမ၌ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်ပတ်သက်သည့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ အခမ်းအနား ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

struction Project Management Pte.Ltd ၏ ဒါရိုက်တာ ဦးနေမင်းတိန်းက Tendering Process and Practices for Construction Projects နှင့်ပတ်သက်၍လည်းကောင်း၊ Myanmar United Engineering Group Co.Ltd ၏ Managing Director OD;0if;armifu Basic Inspection Knowledge for Construction Projects နှင့် ပတ်သက်၍လည်းကောင်း၊ Society of Myanmar (Civil Engineer) ၏ Vice President ဖြစ်သူ ဦးအောင်ကျော်သိုက်က Building and Construction(Control Management) နှင့် ပတ်သက်၍လည်းကောင်း အသီးသီးဆွေးနွေး ဟောပြောခဲ့ကြပြီး တက်ရောက်လာသူများက သိလိုသည်များ မေးမြန်းရာ တာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည်ဖြေကြားခဲ့သည်။



ရထားရုံတပ်ဖွဲ့ အမှတ် ၃ တပ်ဖွဲ့ခွဲကွပ်ကဲမှုအောက်ရှိ အမှတ် ၁၃ တပ်ဖွဲ့ တပ်စု ၂ မလှကုန်းမှ တပ်စုမှူး ဒုရဲအုပ်အောင်ကျော်ဦး ဦးစီးတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ပုစွန်တောင်ဘူတာနှင့် မလှကုန်းဘူတာကြား သံလမ်းကူးနေရာတွင် အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက်က ရထားသံလမ်းကူးပြည်သူများ ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းစေရေးအတွက် ရထားပို့ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းဥပဒေ အသိပညာပေးလက်ခမ်းစာစောင်များ ဖြန့်ဝေပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းနှင့်စာတတ်ပုံ- (၁၀၈)

ဆောင်းပါး

လူထုအခြေပြုခရီးသွားလုပ်ငန်းရောက်တီလင်းပိုင်

ဆောင်းပါး - ခိုင်ယဉ်မွန်သန့် (ဟိုတယ်/ခရီး)၊ ဓာတ်ပုံ-ငွေအောင်

လူထုအခြေပြု ခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုသည်မှာ ဒေသခံ လူအဖွဲ့အစည်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ ရပ်ရွာဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးနှင့် စီမံခန့်ခွဲရေးတို့တွင် ဒေသခံများ ပါဝင် ဆောင်ရွက်ရေးနှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းမှ ရရှိသော အကျိုးအမြတ်များကို သက်ဆိုင်ရာဒေသအတွင်း ရရှိ ခံစားနိုင်ရေး၊ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများရရှိရေး၊ ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေးနှင့် ဒေသခံများ လူနေမှု အဆင့်အတန်း ပိုမိုတိုးတက်ရေးတို့ကို ဆောင်ရွက်ပေး နိုင်သော ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းခရီးသွား လုပ်ငန်းတွင် ဒေသခံများအနေဖြင့် ခရီးစဉ်တွင် စုပေါင်းတာဝန်ယူဆောင်ရွက်မှုများကြောင့် ဒေသ တွင်း ဝင်ငွေတိုးတက်ခြင်း၊ ဒေသစီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးခြင်း တို့ကို လုပ်ဆောင်ခြင်းနှင့်အတူ မိမိတို့နေထိုင်ရာ ပတ်ဝန်းကျင်နှင့် မိမိတို့၏ နေထိုင်မှုဘဝပုံစံများကို ခရီး သွားဧည့်သည်များအား မျှဝေခံစားခွင့်ပေးနိုင်မည်ဖြစ် ပါသည်။ ထို့ကြောင့်လည်း ဒေသခံလူမှုအဖွဲ့အစည်း အတွင်း စည်းလုံးညီညွတ်မှု၊ မိမိတို့၏ ရိုးရာစရိုက် လက္ခဏာများ၊ ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်များကို ချစ်ခင်မြတ်နိုးစိတ်၊ ထိန်းသိမ်းလိုစိတ်များဖြစ်ပေါ်လာ မည်ဖြစ်ပါသည်။ သို့မှသာ ဧည့်သည်ဝင်ရောက်မှု ကြောင့် ရရှိမည့် Positive Impact ထက် Negative Impact များ မဖြစ်ပေါ်စေရန် ပူးပေါင်းကာကွယ်နိုင် မည်ဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော လူထု အခြေခံသော ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ကနဦးစီမံကိန်းခြောက်ခုရာအဖြစ် ကချင်ပြည်နယ် အင်းတော်ကြီးကန်ရှိ သဘာဝအခြေခံခရီးသွားလုပ် ငန်း၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးရှိ ဧရာဝတီလင်းပိုင် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးဒေသ၊ ရှမ်းပြည်နယ် ပအိုဝ်းကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ၊ ကရင်ပြည်နယ် သံတောင်ကြီးဒေသ၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မြိုင်မြို့နယ် နှင့် ကယားပြည်နယ် ဒီးမော့ဆိုဒေသများပင် ဖြစ်ပါ သည်။

ယင်းစီမံကိန်း ခြောက်ခုရာအနက်မှ မြန်မာနိုင်ငံ တွင် ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန်၊ ဒေသခံ များ၏ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများရရှိစေရန်၊ ရပ်ရွာလူထုအခြေပြု ခရီးသွားလုပ်ငန်း ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရန်၊ မြန်မာနိုင်ငံသို့ လာရောက်လည်ပတ်ကြ သော နိုင်ငံခြားသားခရီးသွားဧည့်သည်များ အတွေ့ အကြုံကောင်းများရရှိစေရန်၊ လင်းပိုင်ထိန်းသိမ်းစောင့် ရှောက်ရေးကို တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ ပိုမိုဆောင်ရွက်ရန်၊ နှိုးရာမပျက် ကွန်မြင် လင်းပိုင်နှင့် ရေလုပ်သားအကျိုးတူ ငါးဖမ်းသောလေ့မပျက်ပျက်ရန်၊ ဒေသခံများ အသိ ပညာတိုးတက်ရန်နှင့် လူထုအခြေပြု ခရီးသွားလာရေး ကို ကိုယ်ပိုင်စီမံခန့်ခွဲတတ်စေရန်ရည်ရွယ်၍ ဆောင်



ရွက်လျက်ရှိသောဒေသမှာ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး တွင်ရှိသော ဧရာဝတီလင်းပိုင် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက် ရေးဒေသပင် ဖြစ်ပါသည်။ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး စစ်ကိုင်းမြို့နယ် မင်းကွန်း ကျေးရွာနှင့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မတ္တရာမြို့နယ် နန်းတော်ကျွန်းကျေးရွာမှ စတင်ပြီး စစ်ကိုင်းတိုင်း ဒေသကြီး ကျောက်မြောင်းရေတော်ဘုရားထိ ၇၄ ကီလိုမီတာအရှည်ရှိသော ဧရာဝတီမြစ်၏ အစိတ် အပိုင်းကို ဧရာဝတီလင်းပိုင်ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက် ရေးနယ်မြေအဖြစ် ၂၀၀၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလတွင် DOF (Department of Fisheries) နှင့် WCF (Wildlife Conservation Society) တို့ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်တည်ထောင်ခဲ့ပါသည်။ လင်းပိုင်ထိန်းသိမ်း ရေးမှာလည်း ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလအထိ မင်းကွန်းနှင့် ဗန်းမော်မြို့ကြားတွင် လင်းပိုင်အကောင် ရေ ၇၀ ကို တွေ့ရှိရပြီး ထိန်းသိမ်းရေးဧရိယာအတွင်း မင်းကွန်းနှင့် ကျောက်မြောင်းကြားတွင် လင်းပိုင်

အကောင်ရေ ၂၈ ကောင်ရှိလာခဲ့ကာ လင်းပိုင်သား ပေါက် သုံးကောင်ကိုလည်း တွေ့ရှိရပါသည်။ ရပ်ရွာလူ ထုအခြေပြုခရီးသွား လုပ်ငန်းနယ်မြေအတွင်းရှိ လင်းပိုင်အကျိုးတူ ငါးဖမ်းသော (Cooperative Fishing) ကျေးရွာများမှာ ဆင်ကျွန်း၊ အေးကျွန်း၊ စိန် ပန်းကုံး၊ မြေစွန်း၊ မြစ်ကမ်းကြီးနှင့် ဆည်သည်ကျေးရွာ တို့ဖြစ်ကြသည်။ ၎င်းကျေးရွာရှိ ဒေသခံများမှာ လင်းပိုင်လာရောက်ကြည့်ရှုကြသည့် ခရီးစဉ်တွင် ထိုက်သင့်သည့် ဝန်ဆောင်မှုများပေးခဲ့သော်လည်း ရရှိသည့်အကျိုးအမြတ်များကို ဒေသခံများမရရှိခဲ့ သဖြင့် ဒေသခံများအတွက် ထိုက်သင့်သောအကျိုး အမြတ်များရရှိလာစေရန် လူထုအခြေပြုခရီးသွား လုပ်ငန်း လုပ်ငန်းမစတင်ခင်ကပင် ဟိုတယ်နှင့် ခရီး သွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ လမ်းညွှန်မှုနှင့်အညီ လင်းပိုင်ကြည့်ခရီးစဉ်ကို Pilot Tour အနေဖြင့် WCF နှင့် DOF တို့မှ ကြီးပျားပြီး လင်းပိုင်ကြည့်ရှုခြင်း၊ ကျေး ရွာများကို လည်ပတ်ခြင်းများပြုလုပ်ခဲ့ပြီး နိုင်ငံခြား သားများ၏ အကြံပြုချက်များ လက်ခံရရှိခဲ့ပါသည်။ လူထုအခြေပြုခရီးသွားလုပ်ငန်းကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလမှစ၍ ကျေးရွာလူထုနှင့် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလအတွင်း နိုင်ငံခြားဧည့်သည် ၉၅ ဦးနှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီ များ၏ စီစဉ်မှုဖြင့် ၃၀ အထိရှိလာပြီး ဧရာဝတီလင်းပိုင် ထိန်းသိမ်းရေး ကျေးရွာတစ်ရွာချင်းစီတွင် ဝင်ငွေသွား သိန်းကျပ်ခန့်ရရှိခဲ့ပါသည်။ ၎င်းနယ်မြေအတွင်းရှိ ကျေးရွာခြောက်ရွာထဲမှ တစ်ရွာကို ကျေးရွာအစု ပိုင်ဖြစ်သော Bed & Breakfast (B&B) ဝန်ဆောင်မှု ပေးနိုင်ရန်အတွက် အဆောက်အအုံတည်ဆောက်ရန် လျာထားခြင်း၊ ကျေးရွာများမှာ လင်းပိုင်ထိန်းသိမ်းရေး ဆောင်ရွက်နေသည့် ရေလုပ်သားများ၏ အမျိုးသမီး နှင့် အခြားအမျိုးသမီးများကိုလည်း ချက်ပြုတ်နည်း များ သင်ကြားပေးခြင်း၊ ဧည့်ဝတ်ကျွန်မှုသင်တန်း များ၊ ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ သင်တန်းများပို့ချခြင်းများနှင့် လင်းပိုင်များကို လာရောက်ကြည့်ရှုသော ခရီးသွားများ ကို စနစ်တကျ ပို့ဆောင်ခြင်းသင်တန်းများ ပြုလုပ်သွား မည်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အပြင် နိုင်ငံခြားသားခရီးသွား ဧည့်သည်များကို လိုက်ပါပို့ဆောင်ပေးသော လိုင်စင် ရဧည့်လမ်းညွှန်များကို လင်းပိုင်များနှင့် အကျိုးတူ ငါးဖမ်းစနစ်များနှင့် လင်းပိုင်ကြည့်ရှုရာတွင် ဆောင်

ရန်၊ ရှောင်ရန်များကို သင်တန်းပို့ချခြင်း၊ ထိန်းသိမ်းရေး နယ်မြေအတွင်း လင်းပိုင်အကျိုးတူ ငါးဖမ်းခြင်းများ ကို လက်တွေ့လိုက်လံပြသခြင်းများ ပြုလုပ်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းအပြင် နိုင်ငံခြားသားခရီးသွားဧည့်သည် များအား ပို့ဆောင်ပေးနေသော ရေယာဉ်မောင်းသူများ ကို လင်းပိုင်တွေ့လျှင် မည်သို့ မောင်းနှင်ရန်နှင့် စက်ရှိန် လျှော့မောင်းနှင်ရန်တို့ကို သင်တန်းပေးသွားမည်ဖြစ်ပါ သည်။ နိုင်ငံခြားသားပို့ဆောင်ရေးဆိပ်ကမ်းတွင်လည်း နိုင်ငံခြားသားများ လေ့လာနိုင်ရန်နှင့် သတင်းအချက် အလက်များ ရယူနိုင်ရန်အတွက် Information Cen- tre တစ်ခုကိုလည်း ဆောက်လုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အပြင် ဧရာဝတီမြစ်အတွင်း လင်းပိုင်နှင့် ရေလုပ် သားအကျိုးတူ ငါးဖမ်းခြင်းကို ပြသနိုင်ခြင်းနှင့် ကမ္ဘာ့ ရှားပါးမျိုးနွယ်များနှင့် အခြားငှက်ပေါင်းစုံကိုလည်း ပြသခြင်းများအပြင် ငှက်ကြည့်နည်းများကိုလည်း သင်တန်းပို့ချသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ခရီးသည်များ လင်းပိုင်ကြည့်ရန် မန္တလေးမြို့မှ မော် တော်ဖြင့် တစ်ညအိပ်နစ်ရက်သော်လည်းကောင်း၊ နေ့ချင်းပြန်သော်လည်းကောင်း လာရောက်လည်ပတ် နိုင်ပါသည်။ ရပ်ရွာလူထုအခြေပြုသော ခရီးသွားလုပ် ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရန် ကျေးရွာ ၆ ရွာတွင် ရေလုပ်သားနှင့် အကျိုးတူငါးဖမ်းခြင်းကို လေ့လာနိုင် ခြင်း၊ ကျေးရွာပါးခမောက်လုပ်ငန်း၊ အိုးလုပ်ငန်း၊ ဆေး ပေါ့လိပ်လုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်လေ့များကို လေ့လာ နိုင်ရန် စနစ်တကျစီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ ဧရာဝတီမြစ်အတွင်း လင်းပိုင်အကောင်ရေကျဆင်း စေသည့် အကြောင်းအရင်းများမှာ ရွှေတူးဖော်ရေးလုပ် ငန်းများနှင့် ငါးအဆိပ်ချွမ်းဆီးမှုများကြောင့် လင်း ပိုင်အရေအတွက်လျော့နည်းလာမှုကို ထိန်းသိမ်းရန် ဧရာဝတီလင်းပိုင် ကာကွယ်ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက် ရေးဒေသများတွင် လင်းပိုင်ထိန်းသိမ်းရေး ပညာပေး ဆိုင်းဘုတ်များစိုက်ထူရေး၊ ကျေးရွာရှိ ဒေသခံများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လာစေရန် စဉ်ဆက်မပြတ် လုပ် ဆောင်လျက်ရှိပါသည်။ သို့မှသာ နောင်အနာဂတ်တွင် ကျေးရွာလူထုပါဝင်သော ခရီးသွားလာရေးကို ကျေးရွာ အစုကပင် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်နိုင်သည့် အပြင် ဧရာ ဝတီလင်းပိုင်များကိုလည်း ကျေးရွာတွင်ရှိသော ကျေး ရွာသူ၊ ကျေးရွာသားများက ပိုမိုထိန်းသိမ်းချစ်မြတ် နိုးလာနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။



ကြေးမုံ

အထက(၂)ပုဇွန်တောင် ဒွါဒသမအကြိမ် မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲကျင်းပမည်

အထက(၂) ပုဇွန်တောင်၌ ၁၉၆၆ခုနှစ်မှ ၁၉၉၂ခုနှစ်အတွင်း ပညာသင်ကြားပို့ချခဲ့ကြသော အထက(၆၀) နှစ်ပြည့် အငြိမ်းစားဆရာ၊ ဆရာမကြီးများအား ဒွါဒသမအကြိမ်မြောက် မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲကို အထက(၂) ပုဇွန်တောင်(တေဇ)ခန်းမတွင် ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၂၇ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်းများအနေဖြင့် မပျက်မကွက် တက်ရောက်ကြပါရန်နှင့် အဝေးရောက် ဆရာ၊ ဆရာမကြီးများ ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသားဟောင်းများ ဆက်သွယ်ကြပါရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဝါကျွတ်ချိန်ခါ ပူဇော်ကန်တော့ကြသတိုင်း စတုမဂ္ဂနှင့်ကန်တော့၍ ကုသိုလ်ယူကြသည်။ ဗုဒ္ဓဘုရားဟောဖော်ကြားသည် - လေးပါးညီသခင်ဆေးမည်စွာ ဦးဘညိုနိ-သား စတုမဂ္ဂ ကောမ္ဘာဆေးတိုက်မှထုတ်လုပ်သည်။ TMR-003261 ဆိုင် - ၂၈၊ ဗိုလ်ချုပ်ရုံး(မြောက်ဘက်တန်း)၊ အပေါ်ထပ်။ ဖုန်း-၂၄၀၉၆၆ (လှိုင်ခွဲ)၄၅၅ ပင်ဂျင်း - ၁၃၄၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်း၊ ဗဟန်း၊ ရန်ကင်း။ ဖုန်း-၀၁ ၅၄၉၁၀၆

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့်ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန စိုက်ပျိုးရေးသုတေသနဦးစီးဌာန နေပြည်တော်၊ ရေဝင်း ၁။ စိုက်ပျိုးရေးသုတေသနဦးစီးဌာနအတွက် Farmer Channel တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်ရန် Equipment (၂)မျိုးဝယ်ယူရန်ရှိပါသဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံသား လုပ်ငန်းရှင်များထံမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။ ၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း စည်းကမ်းချက်များကို ၂၀-၁၀-၂၀၁၆ရက်မှ စတင်ရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ပြီး ၂၀-၁၀-၂၀၁၆ရက် ၁၆:၀၀နာရီတွင် နောက်ဆုံးထားတင်သွင်းရန်ဖြစ်သည်။ ၃။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၆၅၉၂ သို့ ဖုန်းခေါ်ဆိုအတွင်း ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ဆေးဝါးလုပ်ငန်း Plastic Tray (၂)မျိုးအဝယ်တင်ဒါ ၁။ ဝယ်ယူမည့်ပစ္စည်းအမည်နှင့်အရေအတွက် စဉ် ပစ္စည်းအမည် အရေအတွက် (က) Plastic Tray(1 CC) ၆၅၀၀၀၀ ခု (ခ) Plastic Tray(2 CC) ၃၆၂၀၀၀ ခု ၂။ တင်ဒါပိတ်ရက်နှင့်အချိန် - ၄-၁၁-၂၀၁၆ ရက်၊ ညနေ ၄ နာရီ ၃။ ပစ္စည်းပေးသွင်းရမည့်စက်ရုံ - ဆေးဝါးစက်ရုံ(အင်းစိန်) ၄။ တင်ဒါပေးသွင်းရမည့်နေရာ - ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံးခန်း၊ မြန်မာ့ဆေးဝါးလုပ်ငန်း၊ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၃၇)၊ နေပြည်တော် ၅။ တင်ဒါပုံစံနှင့် တင်ဒါစည်းကမ်း အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ဖော်ပြပါဌာနတွင် စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်- မြန်မာ့ဆေးဝါးလုပ်ငန်း(ရုံးချုပ်) တယ်လီဖုန်းအမှတ် ရုံးအမှတ်(၃၇)၊ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန နေပြည်တော်၊ ၀၆၇-၄၀၉၃၈၈

ဆိုင် - ၁၀၊ ဗိုလ်ချုပ်ရုံး(မြောက်ဘက်တန်း)၊ အပေါ်ထပ်။ ဖုန်း-၂၄၀၉၆၆ (လှိုင်ခွဲ)၄၅၅ ပင်ဂျင်း - ၁၃၄၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်း၊ ဗဟန်း၊ ရန်ကင်း။ ဖုန်း-၀၁ ၅၄၉၁၀၆

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန အခြေခံပညာဦးစီးဌာန အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ (Open Tender) ခေါ်ယူခြင်း ၁။ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အခြေခံပညာဦးစီးဌာနက ၂၀၁၇-၂၀၁၈ပညာသင်နှစ်၊ အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများအတွက် ကျောင်းစိမ်းဝတ်စုံ (၅-၅သန်းခန့်)ကို တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များအလိုက် ဝယ်ယူရန်ရှိပါသဖြင့် ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်များအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။ ၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ ပေးသွင်းရမည့်ပုံစံများကို ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အခြေခံပညာဦးစီးဌာန၊ နေပြည်တော်တွင် ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၁၈ ရက်မှစ၍ လာရောက် စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းရမည့် နောက်ဆုံးရက်မှာ ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၄ရက် ညနေ ၄နာရီနောက်ဆုံးထား၍ ရုံးအမှတ်(၁၃)၊ အခြေခံပညာဦးစီးဌာန၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ နေပြည်တော်တွင် တင်သွင်းရမည်။ ၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပေးသွင်းရမည့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား ရင်းလင်းခြင်းနှင့် နမူနာပြုသွင်းများကို ၁၈-၁၀-၂၀၁၆ရက် နံနက် ၁၀နာရီတွင် ရုံးအမှတ်(၁၃)၊ အခြေခံပညာဦးစီးဌာန၊ အခြေခံပညာဦးစီးဌာန၊ အခြေခံပညာဦးစီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုအဖွဲ့အစည်း၊ လျှောက်ထားသိရှိလိုသူများ တက်ရောက်ပါရန်နှင့် အခြားသိရှိလိုပါက ရုံးအမှတ်(၁၃)၊ အခြေခံပညာဦးစီးဌာန၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်းအမှတ်-၀၆၇-၄၀၉၆၄၅၊ ၀၆၇-၄၀၉၇၉၂ တို့သို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူရေးကော်မတီ အခြေခံပညာဦးစီးဌာန၊ နေပြည်တော်

လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပို့လွှတ်ရေးနှင့်ကွက်ရေးဦးစီးဌာန (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း) ၁။ လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပို့လွှတ်ရေးနှင့် ကွက်ရေးဦးစီးဌာန၏ ပစ္စည်းများအား ရန်ကင်းစိုက်ပျိုးရေးနှင့် စီမံကိန်းဝန်ကြီးဌာန၊ စီမံကိန်း နေရာအသီးသီးသို့ သယ်ယူပို့ဆောင်ရန် မြန်မာ့အလင်းဌာနနှင့် တင်ဒါခေါ်ယူလိုပါသည်။ ၂။ တင်ဒါပုံစံစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၁၇-၁၀-၂၀၁၆ရက် ၃။ တင်ဒါပိတ်ရက် - ၂၀-၁၀-၂၀၁၆ရက် ၄။ တင်ဒါပိတ်မည့်အချိန် - ၁၂:၀၀နာရီ ၅။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် လာရောက် စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပို့လွှတ်ရေးနှင့်ကွက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ပစ္စည်းစီမံခန့်ခွဲရေးမှူးရုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၀၂၉၊ ၄၀၀၂၀၂

အသားအရေထိန်းသိမ်းမှုကို မြှင့် အင် ဆန်း အရေပြားနှင့် အပူအပူဆေးဆန်း အမှတ်- ၄၄၄၊ ပထမထပ်၊ ရွှေဘုံသာလမ်း(အထက်)၊ (အဖေရိကန်ပို့ဆောင်ရေးနှင့် မျက်မှန်ဆိုင်နှင့် မျက်နှာချင်းဆိုင်)၊ ရန်ကင်း။ ဖုန်း - ၃၇၂၂၄၇၊ ၂၅၆၀၄၅

J-HEIM အသင့်ဆောက်ရယူနိုင်သော မြန်မာပြည်တွင်ဆောက်လုပ်ရောင်းချလျက်ရှိ အမြင့်ဆုံး ငလျင်ဒဏ်နှင့် ပီးလောင်ဒဏ်ကိုခံနိုင်ရည်ရှိသည့် ဂျပန်နည်းပညာဖြင့် ဆောက်လုပ်သည့်အိမ် ရန်ကင်းမြို့၊ ဗြိတိန်တော်ဂေါက်ကွင်းအိမ်ရာရှိ Model House မှာရောင်းချ ပြီးစီးသွားပြီဖြစ်ပါသဖြင့်အိမ်အတွင်း ဝင်ရောက်လေ့လာလိုပါက ဝယ်ယူထားသူထံမှအပ်နှံ ၂၀၁၆ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်မှစတင်၍ အမြင့်ဆုံး လာရောက်လေ့လာစေလိုပါသည်။ J-HEIM ၏ အားသာချက်များ ဆောက်လုပ်ချိန်တိုတောင်းခြင်း၊ ဝေလုံး၊ ဝေလုံးလွန်ရောင်ခြည်နှင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကို ခံနိုင်ရည်ရှိပြီး၊ ဆေးထိပ်သုံးတံလမ်း၊ စတုရန်းပုံသဏ္ဍာန်၊ Box Structure ပြုလုပ်နည်း၊ အလိုက်သင့်လိုက်ပါမူကြောင့် အားကြီး ငလျင်ဒဏ်ကို ခံနိုင်စွမ်းရှိခြင်း၊ Steel Structure ၏ အခြေခံကျန်ကြမ်းမှာ ဂျပန်နိုင်ငံရှိ အထင်ကရစက်ရုံဖြစ်သော တိုကျိုတက္ကသိုလ်တွင် အသုံးပြုသည့် Strength 400 နှင့် ZAM Coating Steel ဖြစ်သောကြောင့် နှစ်ပေါင်း (၁၄၀) တိုင် သံမဏိပတ်ကြင်း၊ Double Glass များ အသုံးပြုထားသောကြောင့် အသက် ၃၀% လုံးစေခြင်း၊ Air Ventilation System ဝါဝင်မှုကြောင့် တစ်အိမ်လုံး၏ Temperature ကို ထိန်းညှိပေးနိုင်ခြင်း၊ မည်သည့်လုံးခြင်းအိမ်မှ ဝါဝင်မှုမရှိသော Air Tight System နှင့် Air Sactory System ကို ထည့်သွင်းပေးထားခြင်းကြောင့် အပူမရှိခြင်း၊ လုံးဝမရှိသည့်အပြင် အိမ်ရှိအသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ မှိုမတက်နိုင်ခြင်း၊ J-HEIM နေအိမ်များမှာ ဓနု၊ မိုး၊ ဆေး၊ ရောသီးသုံးပါးစလုံး၊ ဖြေရှင်းလေ့မရှိခြင်း၊ အိမ်အခြေခံနှင့်အားသာ တာဝန်ပညာဖြင့် ဝန်ဆောင်မှုပေးထားသောကြောင့် ခြားနားမှုမရှိခြင်း၊ J-HEIM မှ Design အမျိုးမျိုးရရှိနိုင်သည့်အပြင် Customer စိတ်ကြိုက်ဒီဇိုင်းများလည်း ရရှိနိုင်ပါသည်။ အကျိုးတူဆောင်ရွက်လိုသူများ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

YOUR PROJECT PARTNER Is the leading construction material store in Myanmar. We are providing product range cover more than 1,200 items for both small scale construction until mega project with complete services as one stop shopping. GRAND STYLE Thiri Yadanar Building Zone G3, Unit G46-G52, Thudamma Road, North Okkalapa Township, Yangon. Lighthouse every moment GRAND FOX BRAND LIGHTING TEL 09-785088488, +95-9-5088488 GrandStyleMM www.grandstylemm.com

အိမ်ခြေရောင်းမည် ရေမီးစုံ ပေ (၂၀x၆၀)၊ ဧရိယာ ၁၂၀-၁၃၀၊ အဖိုးကြီးစေးရွှေ၊ သိန်း ၄၈၀၊ ဖုန်း-၀၉ ၄၂၀၂၅၆၄၃၂



အမတ်တော်ဆရာကြီးဦးတင်ဝင်း၊ သမားတော်ကြီး ခေါ်မြအုန်း၊ သားသမီးမြေးတစ်စုနှင့်အစ်ကိုမောင်နှမများမှ လွမ်းခေတီတော်ကြီး၏ဆီးတော်တင်ကပ်လှူပူဇော်ပွဲ(၁၆.၇.၂၀၁၆)အောင်မြင်စွာအပြီးပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း

နတ်လူသာဓုခေါ်နိုင်ကြစေသော်

(၁၈)တောင်ပြည့် လွမ်းခေတီတော်ကြီး(ဟင်္သာတမြို့)

(၁၈)တောင်ပြည့်လွမ်းခေတီတော်ကြီးကို ရောဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ဟင်္သာတမြို့၊ ပျဉ်းမချောင်းရပ်ကွက်၊ ဓမ္မာရုံကျောင်းတိုက်တွင် ဓမ္မာရုံကျောင်းဆရာတော် အရှင်ဓမ္မာနန္ဒ ကြီးမှူး၍ ယခင်ဓမ္မာရုံကျောင်းဆရာတော်ကြီးဦးအရိန္ဒမ၏တူဖြစ်သော ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ မင်းခေါင်လမ်း၊ သုံးချက်ဖြတ်တိုင်းရင်းဆေးကုခန်း မှ အပူဇော်ခံသမားတော်ကြီး ဦးတင်ဝင်း-သမားတော်ကြီးခေါ်မြအုန်း၊ သားသမီး၊ မြေးများနှင့် နှစ်ဖက်သောညီအစ်ကို၊ မောင်နှမများက စုပေါင်းတည်ထားကာ ၁၆-၉-၂၀၁၆ရက်တွင် လှူဒါန်းဖွယ်အစုံစုံဖြင့် ထီးတော်တင်လှူပူဇော်ခဲ့ပါသည်။

ထိုကောင်းမှုအစုစုတို့ကို နှစ်ဖက်သောမိခင်၊ ဖခင်များ၊ ဘဝထိုထိုကတော်စပ်ခဲ့သော နှစ်ဖက်သော မိတောင်း၊ ဖတောင်း၊ ဆရာတောင်းများ၊ ဆွေမျိုးတော်စပ်ကြသော ပုဂ္ဂိုလ်အပေါင်း၊ ဟင်္သာတနယ်ဖွားမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းတို့နှင့် တပည့်သားမြေး အပေါင်း တို့ကို ဆရာကြီးက အမျှပေးဝေပါကုန်၏ (အမျှ-အမျှ-အမျှ)

ဗိုလ်ကြီးလှကြိုင်(ငြိမ်း)(မိသားစုဝင်)

Your Best Document Solution Provider

PRIME-BOSS

Rental & Leasing Available

Special Price 800,000 KS

A4 Color MFP MX-C300F
Std : Fax/ Network Print/ Color Scan/ PS3

Digital Full Color MFP System MX-2614N
• Color LCD Touchpanel
• Std: Color Copy/ Network Print/ Network Color Scan
• USB Memory Print/Scan to USB
Special Gift 40" LED TV

Digital MFP System AR-6020
Std : Copy/ Print/ Color Scan

Prime - Boss Company Limited
Yangon Office : G-7, MGW Tower, Bo Aung Kyaw Street, Botataung Township, Yangon. Tel : 01 256644, 256508 Fax -01 256158
Naypyitaw - Tel: 067-421393 Mandalay - Tel: 09-91023841 Email: sales@primeboss.com.mm

* All Photos Shown with Option

Since 1996

CaféPOS စားသောက်ဆိုင်သုံးကွန်ပျူတာစနစ်

Reservation, Bill, Dine In, Tax, Discount, Table, Ordering, Print, Reports, Fast Food

Galaxy Software Co., Ltd.
Yangon • 09-43064181, 09-252424002
Mandalay • 09-254151516, 09-43029798
Naypyitaw • 09-440067577, 09-978030881
Patheingyi • 09-974432762, 09-974432763
Patheingyi • 09-455042499, 09-455042500

Services: (6)months Free Service, Over (100) Employees, (4) Branch Offices

Website: www.galaxy.com.mm

အရံမြို့နယ်

အလုပ်: သစ်ကမ်းမြို့နယ်
တောင်ပိုင်း မြောက်ပိုင်း
များရှိ မြေကွက်များကို
ဈေးကောင်း ပေးဝယ်သည်။
09-6809893
09-5120620

အရယ်မရွေးသုံးစွဲပေး
ရွှေသွေး ရင်လူးဆေး
"ကလေးရှိရင်ရွှေသွေးမှ ဖြစ်မယ်နော်"

အဆုတ်အအေးမိခြင်း၊ အစားမှားခြင်းကြောင့်ဖြစ်တတ်သော ရောင်းဆိုး၊ ချွဲကြပ်၊ ရင်ပြည့်၊ ရင်ကယ်၊ လေထိုး၊ လေအောင့်ခြင်းများအတွက် သုံးစွဲနိုင်ပါသည်။

ယဉ်း - ယခုလ်စာအသစ် ။ ။ မြို့အမှတ် 4C(A)၊ အေးသာယာလမ်း၊ အောက်တော်၊ ရန်ကင်း-၀၁-၄၀၁၀၀၁၊ ၀၁-၅၄၅၅၅၅၉၊ ၀၁-၆၆၀၄၃၆၆

selfie (ဆယ်လ်ဖီ) ချိတ်ရင်ပိုလှစေတဲ့မိတ်ကပ်

virosava Brightening BB Balm

မျက်နှာအသားအရောင် မညီမညာဖြစ်ခြင်း၊ ဝက်ခြံအထွက်များခြင်းနှင့် အမည်းအစက်အပြောက်များခြင်းဖြစ်နေသူတွေ၏ မျက်နှာများကို နုညက်သွားအောင် ဖုံးအုပ်ညှိပေးနိုင်စွမ်းရှိပါသည်။ သင့်မျက်နှာကိုလည်း လင်းလက်တောက်ပစင်စွာခန်းရရှိ လှအမျှကြားတွင်ရှိရင်းကဲ့သို့အသက်ထက်နုပျိုပြီး ဆွဲဆောင်မှုအပြည့်ရှိသော "လှတန်မျက်နှာ" အဖြစ် တင့်တယ်ခန်းရင်စွမ်းရှိပါသည်။

လေအာပန်းသီးတံဆိပ် အထူးသတိပြုရန် (၀၇၇၈ / ၈၈၈၅၅ သုံးနိုင်ပါသည်)

Apple Production Co., Ltd. အမှတ် (A-29) ဦးစိခေလမ်း (၃၄) ဆုံးမရပ်ကွက်၊ မြောက်အထိမ်းမြား၊ ရန်ကင်းမြို့၊
Ph : 09 86 18081, 09 49 316408

ပထမဦးဆုံးမြန်မာနိုင်ငံမီးသတ်ဦးစီးဌာန၏ အရည်အသွေးပြည့်မီကြောင်းထောက်ခံချက်ရရှိထားသည်

နေရာတိုင်းဆောင်ထား

Since 2001

အရည်အသွေး
ဖုန်း: -၀၉-၇၃၀၀၀၀၈၉၀
-၀၉-၇၃၀၀၀၀၈၉၀
-၀၉-၄၅၁၇၃၀၀၀၅
-၀၉-၄၅၁၇၃၀၀၀၆

မြောက်ဥက္ကလာပ
ဖုန်း: -၀၉-၇၃၀၅၄၆၇၀
-၀၉-၄၅၁၇၃၀၀၀၀

၉-ရိုင်၊ ပြည်လမ်း
ဖုန်း: -၀၉-၄၃၀၄၉၃၅၆
ပေါက်တောဝ၊ အင်းစိန်
ဖုန်း: -၀၀-၆၄၄၅၅၅
-၀၉-၇၃၀၂၆၀၅၇
-၀၉-၃၀၄၇၀၆၅၄
-၀၉-၄၅၁၇၃၀၀၀၂

နေပြည်တော်
ဖုန်း: -၀၉-၄၉၂၀၈၈၀၀
-၀၉-၃၀၀၃၆၂၆၀

မန္တလေး
ဖုန်း: -၀၉-၄၂၀၀၈၈၄၂၂
-၀၉-၆၅၀၀၄၀၃

မိုးရာသီ အထူး Promotion

Rain Flower မီးသတ်ဆေးဘူးများအား ဝယ်ယူအားပေးကြသော Customer များအတွက် Rain Flower အမှတ်တံဆိပ် ထီးလက်ဆောင်များ ပေးနေပါသည်။

အရောက်ပို့
တပ်ဆင်
ရှင်းပြ

3 Years

Rain Flower

ကြော်ငြာ

ဗုဒ္ဓဂယာ + မဇ္ဈိမဒေသ နေရာရုံ လှူဒါန်းလိုပါသလား
 ခင်နာ ဗုဒ္ဓဂယာအဖွဲ့နှင့် ရုံးချိန်အတွင်းဆက်သွယ်၍ တတ်စွမ်းသမျှ ကုသိုလ်ယူနိုင်ပါသည်- (နယ်မှ ဘဏ်ငွေလွှဲပို့နိုင်ပါသည်။)

၁။မြေ(၁)စတုရန်းပေ(ကျပ်)	ဂယာ ၂၉,၀၀၀	ကုသိုနာရုံ ၁၀,၀၀၀	
၂။ကျောင်းဆောင်(၁)စတုရန်းပေ(ကျပ်)	သာဝတ္ထိ ၂၀,၀၀၀	ဂယာ ၂၇,၀၀၀	ကုသိုနာရုံ ၂၀,၀၀၀

* ကျပ်(၅)သိန်းနှင့်အထက် ရန်ကုန်မြို့တွင်း အိမ်အရောက် ရှင်းပြ/ကောက်ခံပေးပါသည်။
 ရုံးချုပ်- ကွန်ဒို(E)၊ မြေညီထပ်၊ ကမ္ဘာ့အေးစိလာအိမ်ရာ၊ ကမ္ဘာ့အေးစတီလ်၊ (စ)ပိုင်၊ မရမ်းကုန်း၊ ရန်ကုန်၊ ၀၁-၆၅၅၅၂၀၊ ၆၅၅၅၅၅၊ ၀၉-၅၆၀၀၁၂၃
 ရုံးခွဲ - အမှတ်(၄၈၁)၊ မြေညီထပ်၊ ကုန်သည်လမ်း နှင့် ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်းထောင့်၊ ဘိုကလေးဈေးအနီး၊ ဗိုလ်တထောင်၊ ရန်ကုန်၊ ၀၉-၅၃၂၁၀၁၂

ကိုညက် KO NYAN
 Car Rental & Travel Service
 ဘုရားလှိုင်အိမ်အပိုင်နှင့် လေ့ကျင့်အတွက် Model ဖြင့် ကား၊ မိုက်၊ လှော်/ပယ်/ကုန်သည်၊ ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်း ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။
 09-5078440, 01-551649, 01-209183

ODYSSEY
 မြည်တွင်းမြည်ပ လေယာဉ်လက်မှတ် အိမ်အရောက်ပို့ခံပေးဆောင်မှု
 မြန်မာနိုင်ငံပြည်လုံးလှည့်လည်စာရယူမှု၊ ဖိတ်ခေါ်လျက်ရှိပါသည်။

ရန်ကုန်မြို့ရပ် - 0973070193, 0973187799
 ကြည့်ရှုရန် အရောင်းခွဲ - 09 451600011
 အင်အားစိုက်ဆေးရုံ - 09 451600022
 ဓလေ့ကျင့်ဆေးရုံ - 09 451600033
 မုသားစိုက်ဆေးရုံ - 09 451600008
 မောင်းကြီးဆေးရုံ - 09 451600009

မေမြို့(T.H.S) ရွှေရတနာအကြီးဆုံးအကြိမ်မြောက် အာစရိယပုဏ္ဏားကြီးကျင်းပနိုင်ရန်အတွက် အကြံပြုနိုင်အောင်အစည်းအဝေးဖိတ်ကြားခြင်း

မေမြို့(T.H.S)တွင် ပညာသင်ကြားပေးခဲ့ကြသော ကျေးဇူးရှင် ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများအား ပုဏ္ဏားတော်ရန်အတွက် ရွှေရတနာအကြီးဆုံးအကြိမ်မြောက် အာစရိယပုဏ္ဏားကြီးကို မေမြို့တွင်စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပပြုလုပ်နိုင်ရန် အကြံပြုနိုင်အောင်အစည်းအဝေးပွဲကြီးကို ၂၃-၁၀-၂၀၁၆ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) ညနေ ၆ နာရီတွင် စစ်ကိုင်းမြို့အောင်ထူးခန်းမ၌ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ ကော်မတီဝင်များနှင့် ကျောင်းသားတိုင်းအားလုံးတက်ရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန်-

ဦးမြင့်ဆွေ	- ၀၉-၄၇၀၆၃၀၇၄	ဦးတင်ဦး	- ၀၉-၄၃၀၃၇၄၃၆
ဦးတင်အောင်	- ၀၉-၅၀၆၈၀၆၈	ဦးအောင်မျိုး	- ၀၉-၅၀၃၄၀၀၃
ဦးမြင့်လွင်	- ၀၉-၂၅၉၈၀၇၉၆	ဦးတင်ဝင်း	- ၀၉-၂၅၅၇၅၉၃၃
ဦးတန်တိန်ခန့်မာန်	- ၀၉-၂၅၅၀၂၃၄	ဦးသန်းနိုင်	- ၀၉-၄၂၀၂၃၅၅၃
ဦးယုနိုင်	- ၀၉-၄၄၈၅၄၀၈၇၀	ဦးမြင့်လွင်ဦး	- ၀၉-၅၁၀၀၀၅၅
ဦးအောင်စိုးမြင့်	- ၀၉-၂၀၂၂၂၆၁	ဦးစိုးနိုင်	- ၀၉-၅၁၇၃၃၂၂
ဦးပေါ်စန်း	- ၀၉-၄၇၀၅၉၂၃၉	ဦးအောင်မျိုးထွန်း	- ၀၉-၇၃၀၅၀၉၅၉
ဦးမောင်အိ	- ၀၉-၄၅၀၀၆၀၇၉၂	ဦးဇော်မျိုးသူ	- ၀၉-၇၉၇၆၅၉၁၀၀
ဦးသိန်းအေး	- ၀၉-၄၂၅၀၀၀၆၃၀	ဦးမျိုးမြင့်ကျော်	- ၀၉-၄၃၀၀၀၁၃၈
ဦးမြင့်စိုး	- ၀၉-၄၉၃၁၈၇၉၀	ဦးအောင်ဆန်း	- ၀၉-၂၆၁၉၈၃၃၃၀

အာစရိယပုဏ္ဏားကြီးပရောဂျက်မတီ

CHAMPION
 Johnson Suisse Bathroom Solutions
 WHITE HORSE CERAMIC Made in Malaysia
CHAMPION ALUMINIUM
 Your Preference Aluminium
CHAMPION Laminates

Champion Construction Materials Co., Ltd.
 10 Mile Showroom
 No.(913) | Pyay Road | 10-mile | Insein Township | Yangon.
 Hotline : 09 421025234, 09 977322822, 09 43166583, 09 798453513, 09 5501654

ပျော်ရွှင်စရာ သီတင်းကျွတ်ချိန်ပါ
HAPPY THADINGYUT FESTIVAL
Sale Promotion 2016
&
Celebrating 8 Years Anniversary

ကြေးရတု
အရောင်းမြင့် တင်ရေးပွဲတော်

Grab Special Discount up to 80%

Date : 17th Oct 2016 ~ 30th Oct 2016

သင့်စီးပွားရေး အောင်မြင်မှုအတွက် လမ်းညွှန် ..

မြန်မာစီးပွားရေး ဂျာနယ်
လမ်းညွှန်

တိုင်း/ပြည်နယ် 8၃
 ပြိုင်ပေါင်း 102မြို့
 စီးပွားရေး လုပ်ငန်းပေါင်း 119,000 ငါးရာ
 အုပ်စုပေါင်း 30,000
 Website 1၃
 App 1၃

အောက်ပိုင်း

Myanmar Business DIRECTORY
 www.myanmarbusiness-directory.com
 YGN Hotline No. 09 448001662 | MDY Hotline No. 02 4000611

Hot Line - 01-200952

သင်္ဘောစု ဗဟိုဌာန ဘုရားပွဲ၊ ဆောင်ရွက်

ကျသင့်ဇွန် (၁၂) သိန်း၊ အစားဇွန် (၉.၉) သိန်း၊ စရိတ်ငြိမ်း (လေးဥာနုခေလီ) အစုံ

ကျသင့်ဇွန် (၁၉၅) သိန်း၊ အစားဇွန် (၈.၉) သိန်း၊ စရိတ်ငြိမ်း (၁) ရက်ခရီး

ခရီးစဉ်အားလုံးတိုက်ကျစရိတ်ငြိမ်းဖြစ်သည်။ အပိုငွေကြေး(လုံးဝ) လုံးဝထပ်မကောက်ပါ။

အထူးသက်သာဆုံးရှုံးနှုန်းဖြစ်၍ အခြားထက်သာလွန်သည့် ဝန်ဆောင်မှုအပြည့်အဝ

အထူးခရီးစဉ်ထွက်ခွါမည့်ရက် - ၂၂.၁၁.၂၀၁၆

ထွက်ခွါရက်များ - Dec - 3,10,17,24 / Jan - 7,10,14,17,24 / Feb - 4,7,11,14,18,21,25,28

လိုက်ပါသည့်ဦးရေများပြားသည့်အတွက် အပတ်စဉ်(နေ့နေနှင့်အင်္ဂါနေ့)ပါထပ်မံတိုးရုံထားပါသည်။

အောက်တိုဘာလ မှ ဧပြီလကုန်ထိထွက်ခွါပါမည်။

ရှေးနှုန်းလျော့ချထားခြင်းသည်ခရီးသွားများသက်သာစေရန်နှင့်လျှော့နှုန်းရန်အတွက်ကုသိုလ်ယူဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။

ရန်ကုန်(ရုံးချုပ်) - အမှတ်(၁၀၅) ၁၂၃ လမ်း၊ ဆိပ်ဖြူကားမောင်းကွင်းရွှေ၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း - ၀၁-၂၀၀၉၅၂၊ ၀၉- ၇၇၈၈၂၂၂၆၊ မန္တလေးရုံး - ၀၉- ၇၇၈၈၂၂၂၀ တောင်ကြီးရုံး - ၀၈၀-၂၀၀၁၇၃၊ ၀၉- ၇၇၈၈၂၂၂၀

ဒုတိယအကြိမ် မြောက် တန်ဆောင်တိုင် ခရီးစဉ်

ထူးထူးခြားခြား ကောသောင်းခရီးသွား

11 - 11 - 2016 မှ 16 - 11 - 2016 အထိ

သုတိယဇာတ် 09 51 55654 / 09 965155654 / 01 253079

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ဦးထိန်း(၁၄/၁၄/၂၀၁၆) နှင့် ပထမတန်းစားခရီးစဉ်လက်မှတ် မပါ ၂၄/၂၀၁၁ သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါ သဖြင့် မေတ္တာအကြောင်းကြားပေးပါ ရန်။

ဖုန်း-၀၉ ၇၈၀၅၂၉၆၆၄

အာရှနဂါး

မြတ်/ကျိုက်ထီးရိုး

ချောင်းသာ/ငွေဆောင်

Ph : 703790, 09 799100100, 707062, 09 797100100

ဦးဝင်းကို B.Com(Q) CPA ACCA

Accounting Gold Medalist

LCCI LEVEL 4

LEVEL 4 (၁) အသားအင်မြင့်ရုံဖြင့်

ACCA - Part (1)(၃) အသား

မင်းလွတ်ခင်ရုပ်ပုံ အဖွင့်အရေး

အမှတ်(၂၃-B) ပထမထပ်၊ လှည်းတန်းလမ်းမ၊ ကမာရွတ်။

Tel: 09 550 7139, 09 511 8648

ဦးအောင်ဟိန်းကျော်

အတန်းအားလုံးစာအုပ်(လုံးဝ) မကိုင်ဘဲသင်သည်

Translation

အင်္ဂလိပ်စာရေးနည်း (အခြေခံ/အဆင့်မြင့်)

အင်္ဂလိပ်စကားပြော သင်စာနည်း

အင်္ဂလိပ်စကားပြော (Vol.1,2,3,4) နှင့် နည်းပြ (Pre. Vol.1,2,3) အကျဉ်းချုပ်

အင်္ဂလိပ်စကားပြော (Vol.1,2,3,4) နှင့် နည်းပြ (Pre. Vol.1,2,3) အကျဉ်းချုပ်

အင်္ဂလိပ်စကားပြော (Vol.1,2,3,4) နှင့် နည်းပြ (Pre. Vol.1,2,3) အကျဉ်းချုပ်

ဖုန်း - ၀၉ ၅၅၀၇၁၃၃၊ ၀၉ ၅၅၀၇၁၃၃

NAY LIN AUNG FINANCE & ACCOUNTANCY ACADEMY

APPROVED LEARNING PARTNER ACCA Gold

ACCA (UK) Part - II (F5, F7)

(၃) လပြတ် Block သင်တန်း

For March 2017 Exam

မလေးရှားအစိုးရ အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာန အသိအမှတ်ပြု European Technical & Vocational Academy နှင့် နိုင်ငံပေါင်း(၂၀) ကျော်တွင် Ph.D ဘွဲ့၊ Master ဘွဲ့၊ ဒီပလိုမာဘွဲ့၊ ဘွဲ့၊ ဒီဂရီအမျိုးမျိုးကို ဖွင့်လှစ်ပို့ချနေသည့် Ranking မြင့်မားသည့် Lincoln University College တို့မှ တိုက်ရိုက်ပူးတွဲချီးမြှင့်မည့် Dual Certification Programme ဖြစ်သော လျှပ်စစ်ကျွမ်းကျင်မှုသင်တန်းများကို သင့်တင့်မျှတသော ဈေးနှုန်းဖြင့် Myanmar Royal College တွင် လေ့လာသင်ယူနိုင်ပါပြီ။

လျှပ်စစ်ကျွမ်းကျင်မှုသင်တန်းများ

- Certificate in Electrical Wiring
- Executive Diploma in Electrical
- Certificate in Air-Condition
- Certificate in M&E

Enroll Now! for OCT Intake

09-456415566

09-777793613

@ Myanmar Campus

အမှတ်(၁၅/၁၇)၊ (၇)ထပ် MTP တာဝါ၊ Moon Bakery အပေါ်ထပ်၊ လှည်းတန်းမှတ်တိုင်၊ ရန်ကုန်အင်းစိန်လမ်းမကြီး၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ FB: myanmarroyalcollege, E-Mail: myanmarroyalcollege@gmail.com.

Enrol Now

အမှတ် - (၁၀ - 3A ~ 6 B) ဦးထွန်းလင်းခြံလမ်း (Giordano ဆိုင်အနီး)၊ လှည်းတန်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်။

ဖုန်း - ၀၁ - ၅၀၄၇၃၃၊ ၀၁ ၅၁၂၉၀၀၊ ၀၉ ၄၅၀၀၂၂၆၆၊ ၀၉ ၄၅၂၅၁၅၁၆၊ ၀၉ ၄၅၂၅၁၅၁၇

SCI™

Have you found the best deals in Kitchen & Wardrobe ?

ဝါကျွတ်အထူးလက်ဆောင်

Buy Kitchen Cabinet

Get Free Rinnai Hood + FAGOR Gas Hob

အမှတ်(၁၃/အေ)၊ ကမာရွတ်အေးဘုရားလမ်း (ဂန္ဓမာလမ်းထောင့်အနီး)၊ သီရိမင်္ဂလာကမာရွတ်အေးကုန်းမြေရှေ့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ Ph : 09 73126362, 01 665467

KONICA MINOLTA PRINTING SOLUTIONS

မိတ္တူစက် တစ်လုံးဝယ် ၊ All in One တစ်လုံးလက်ဆောင်

သိတောင်းကျွမ်းကျင်အခြေအထူးအစီအစဉ်

အောက်တိုဘာ ၁ ရက် မှ အောက်တိုဘာ ၃၁ ရက်နေ့အထိ

buy one Color Copier bizub C221 print|copy|scan

get one All in one B/W Laser printer print|copy scan|Fax

FREE

PagePro1590MF

Authorized Distributer Since 1951 **Gandamar** Business Solutions

HOTLINE : 09-253 547 980 | 09-253 547 981

သစ်တောနဲ့ သစ်ပင် ချစ်ခင်တဲ့ လူမျိုး သစ်ပင်ကို နှစ်စဉ်ပိုက် ရွှေတိုက်ကိုပိုး

ကြော်ငြာ

ရွှေတနာရွှင်
 ကျိုက်ထီးရိုးချောင်းသာ
 မြဝတီ(မောင်) ငယ်(မောင်)
 01-392704, 09 73017110
 09795066657, 09785066657

GOLDEN STAR
 ကျိုက်ထီးရိုး(နေ့စဉ်)
 ချောင်းသာ (နေ့စဉ်)
 ငွေဆောင် (နေ့စဉ်)
 Ph: 209200, 544383, 430480


Mandalar Charm Travels & Tours
 (Outbound License No. Pakha-0018)
 ၁။ မလေးရှား ဝိနန် ၊ ကွာလာလမ်ပူ ၊ Genting
 ပင်လယ် ၊ တောင် ၊ မြို့ပြ ခရီးစဉ်
 ငါးညှစ်ပိမ် မြောက်ရက်ခရီး နိုဝင်ဘာ ၂၂-၂၇
 4 Star Hotel တည်း Package Price - USD 800
 ၂။ ထိုင်း ဘန်ကောက် ၊ ပထမရား ခရီးစဉ်
 သုံးညှစ်ပိမ် လေးရက်ခရီး နိုဝင်ဘာ ၂၄-၂၇
 4 Star Hotel တည်း Package Price - USD 600
 ၂၂၆ ၊ မြေညီထပ် ၊ ဥရောင်း (အထက်) ၊ ရန်ကုန်
 ဖုန်း ၀၁-၂၄၂၁၂၉/၀၁-၂၅၆၆၇၂/၀၉-၅၀၄-၅၀၁၉

ဒေါ်ခင်မာမာ 09425355758, 09255913926
 တိုက်ထီးရိုး/အချောင်းသာ(နေ့စဉ်)
 ၊ ထားဝယ်ရင်ကီရင်းမောင်းပင်ကန်၊ ကျိုက်ထီးရိုး(၅)ရက် Guest-100000
 ၊ တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ်၊ ထပ်စမ်းကကျွန်း(၄)ရက် Guest- 70000
 ၊ စစ်ကိုင်း၊ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ ကျောက်စိမ်း(၃)ရက် Hotel Package- 65000
 ၊ ပုပ္ဖိုးပု၊ သောင်ညို၊ (စွယ်စောက်လေးဆူ)၊ ပုသိမ်(၃)ရက် Hotel Package- 65000
 (သောကြာသွေးတနင်္လာနံနက်ဖြန်၊ ဂျပန်၊ ဝါဆို၊ ဝါခနင်၊ ဝါခနင်၊ ဝါခနင်)

နင်းဆီနီပွင့်ဖတ်ပေါ်က
 ပျားရည်တစ်စက်နှင့် အရိမဒ္ဒန
 စာရေးသူ - မသက်ဇင်
 ရန်ကုန်မြို့နှင့် အခြားမြို့များရှိစာတိုက်ဆိုင်တွင် ပယ်လုရရှိနိုင်ပါသည်။
 မြန်မာ့စာပေဝန်ထမ်းများအဖွဲ့၏အဖွဲ့ဝင်အဖြစ်
 ဖုန်း-၀၉ ၄၂၈၁၅၃၃၉၊ ၀၉ ၇၉၅၅၈၂၃၇၃၊ ၀၉ ၂၅၄၁၈၂၄၈၆

မြန်မာကော်တွန်-ကုမ္ပဏီ
 * ခန်းဆီလိုက်ကာပိတ် နှင့် Blinds မျိုးစုံချုပ်လုပ်ခြင်း။
 * လိုက်ကာတန်း မျိုးစုံတပ်ဆင်ခြင်း။
 * Sofa, Cushion ဒီဇိုင်းမျိုးစုံ ချုပ်လုပ်ခြင်းနှင့် ပြုပြင်ခြင်း။
 * မွေရာ အမျိုးမျိုးရောင်းချခြင်းနှင့်ပြုပြင်ခြင်း။
 * ခန်းဆီလိုက်ကာ ပိတ်စများကို လက်လီ/လက်ကား ရရှိနိုင်ပါသည်။
 အမှတ်-(၁၂၀)၊ မဟာဓမ္မလလမ်းနှင့် (၅၅)လမ်းထိပ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
 Ph: 291317/202921/09-8627489

Since 1860 **Armstrong FLOORING**
 ၆ နှစ် ကြာလည်း "အသစ်အတိုင်း" ဖြစ်စေမည့် Commercial Vinyl Floor
 မူလအစ သုံးဆွဲမှုကြောင့် မှေးမိန် Waxing ကြောင့် မူလအတိုင်း ဖြစ်လာစေရန်
 Free Wax (ပစ္စည်းလက်ခံ) ၃ နှစ် Free Wax ၆ နှစ် (ပစ္စည်း Discount + လက်ခံ Free)
 * Project site များအတွက် Wax Training FREE!
 သီတင်းကျွတ်မြို့မတော် ကာလ အထူး
 ဝယ်ယူတိုင်း အကျိုးခံစားခွင့် ရှိတဲ့ Member Card အထူးအစီအစဉ်
 Marketed by: Home Distribution Group
 Building - N , Room No. (33,34) သီရိရတနာ လက်ကားဈေး၊ 09 79 700 70 88
 သုဇောလမ်း၊ အောင်မင်္ဂလာ အဝေးမြေ၊ တားဝင်းအနီးမြောက်ဥက္ကလာပ၊ 09 79 700 70 99

PUN HLAING SILOAM HOSPITALS
 ခွဲစိတ်ကုသမှု ခံယူရန်လိုအပ်သည့် နှလုံးရောဂါဝေဒနာရှင်များအတွက် ယုံကြည်စိတ်ချနိုင်သည့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု

 အသိပညာ၊ ကျွမ်းကျင်မှုနှင့် စိတ်ချယုံကြည်ရသော နိုင်ငံတကာအသိအမှတ်ပြု ကုသမှု နည်းစနစ်များကို ကျွန်ုပ်တို့နိုင်ငံသားများအတွက် ယူဆောင်လာပါပြီ
Dr G Rama Subramanyam
 MBBS, MS (General Sugery)
 M.Ch (Cardiothoracic Surgery)
 နှလုံးအဆိုရှင် အစားထိုးခြင်း၊ နှလုံးသွေးကြောကျဉ်းရောဂါအတွက် သွေးကြောအစားထိုးခွဲစိတ်ကုသခြင်း စသည့် နှလုံးနှင့် သွေးကြောဆိုင်ရာ ခွဲစိတ်ကုသမှုအမျိုးမျိုးတို့ကို အကောင်းဆုံးအဖြေရှာကုသမှုပေးရန် အိန္ဒိယနိုင်ငံမှ ဆရာဝန်ကြီးနှင့်
အောက်တိုဘာလ ၂၂-၂၃ ရက် များတွင် ပန်းလှိုင်စိလုံဆေးရုံကြီး၌ ပြုသင်နိုင်ပါပြီ။
 ဆက်သွယ်စာရင်းပေးသွင်းရန် - ၀၁-၆၈၄၄ ၃၃
 နံနက် (၈:၀၀) နာရီမှ ညနေ (၅:၀၀) နာရီ အတွင်း စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
www.punhlaingsiloamhospitals.com
 facebook Pun Hlaing Siloam Hospitals

ASABA (JAPAN)
 "အရည်အသွေးမြင့်ပြီး တာရှည်အသုံးခံသော ဂျပန်နိုင်ငံမှ ထုတ်လုပ်သည့် အသံအမှတ်တံဆိပ်လယ်ယာဆုံး အထောက်အကူပြုပစ္စည်းများကို သင့်လယ်ယာလုပ်ငန်းခွင်တွင် ဂုဏ်ယူစွာ ဖြင့်သုံးစွဲကြပါစို့"

AK-2700W(4-Stroke) ဂျပန် မြက်ရိတ်စက်
EP-200W4 ဂျပန် ဆေးဖျန်းစက်
SP-15B ဂျပန် ဆေးဖျန်းပုံး
SA-25Z ဂျပန် မြေဩဇာကြွစက်
SN-8 ဂျပန် ပဲကြွစက်
AK-2600W(2-Stroke) ဂျပန် မြက်ရိတ်စက်
Distributed by VSK INTERNATIONAL CO.,LTD.
 No.(47/49), Phone Gyi Street, Lanmadaw Township, Yangon
 No.(A-8G) Between 31 st x 32 st , 77 Street , Mandalay
 YGN Ph- 01-2303013, 01-2303014, 01-225648, Ext-2 / MDY Ph- 02-21279, 02-30791-5

သီတင်းကျွတ်လပြည့်(အဘိဓမ္မာအခါတော်နေ့)အခမ်းအနားများ ရန်ကုန်မြို့ရှိ တန်ခိုးကြီးဘုရား၊ ဓေတီများ၌ ကျင်းပ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၆

“ဝါဆိုကင်းလွတ် သီတင်းကျွတ်” တွင် ဝါကျွတ်ပွဲတော်ကျင်းပလေ့ရှိသည်။ ဘုရားရှင်၏ ပညတ်တော်အရ ဝါဆိုလပြည့်ကျော် ၁ ရက်နေ့တွင် ပုရိမ ဝါဆိုတော်မူကြသော သံဃာတော်များ သီတင်းကျွတ်လပြည့်နေ့တွင် ဝါဆိုသည့် ကာလကုန်ဆုံးကာ မိမိတို့ ကျောင်းအရပ်အတွင်း၌သာ သီတင်းသုံးနေထိုင်ခြင်းမှ လွတ်မြောက်သည်။ ထို့ကြောင့် သီတင်းကျွတ်လဟု ခေါ်ဆိုသကဲ့သို့ သံဃာတော်များ ဝါဆိုဝါကပ်ခြင်းမှ ကျွတ်လွတ်ပြီး မီးထွန်းပွဲတော်ကျင်းပခြင်းကြောင့် ဝါကျွတ်ပွဲတော်ဟုလည်း ခေါ်ဆိုကြသည်။

မဟာသက္ကရာဇ် ၁၀၉ ခုနှစ် ဝါဆိုလပြည့်နေ့ ညနေပိုင်းတွင် သာဝတ္ထိပြည်တွင် ဂေါတမမြတ်စွာဘုရားသည် တိတ္ထိတို့ကို နိမိနင်းတော်မူရန် ရေအစုံမီးအစုံ ယမိုက်ပြာဋိဟာကို ပြတော်မူပြီး တာဝတိံသာနတ်ပြည်သို့ ကြွတော်မူကာ သက္ကမ ဝါကပ်တော်မူသည်။

တာဝတိံသာနတ်ပြည်၌ သန္တုသိတမည်သော မယ်တော်မိနတ်သားကို အမူးထားကာ နတ်ပြဟောတို့အား ဝါတွင်းသုံးလပတ်လုံး အဘိဓမ္မာတရားတော်ကို ဟောတော်မူခဲ့ရာ သီတင်းကျွတ်လပြည့်နေ့၌ အဘိဓမ္မာတရားဟောကြား၍ ပြီးဆုံးတော်မူသည်။ ထိုနေ့တွင်ပင် မြတ်စွာဘုရားရှင်သည် တာဝတိံသာနတ်ပြည်မှ လူ့ပြည်သို့သက်ဆင်းရာ သိကြားမင်းဖန်ဆင်းပေးသော ရွှေစောင်းတန်း၊ ငွေစောင်းတန်း၊ ပတ္တမြားစောင်းတန်းတို့မှ မြတ်စွာဘုရားသည် ရောင်ခြည်တော်ခြောက်သွယ်ဖြင့် တင့်တယ်စွာ အလယ်၌ရှိသော ပတ္တမြားစောင်းတန်းဖြင့်ဆင်းသက်ရာ နတ်အပေါင်းက လက်ယာဘက်ရွှေစောင်းတန်းဖြင့် လည်းကောင်း၊ ဗြဟ္မာကြီးအပေါင်းက လက်ဝဲဘက်ငွေစောင်းတန်းဖြင့် လည်းကောင်း စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၁ သို့ *



သီတင်းကျွတ်လပြည့်နေ့ ရွှေတိဂုံဓေတီတော်မြတ်ကြီးတွင် ဘုရားဖူးပြည်သူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိစဉ်။ ဓာတ်ပုံ-ခင်မောင်ဝင်း(ကြေးမုံ)

သီတင်းကျွတ်လပြည့်(အဘိဓမ္မာအခါတော်နေ့)

မန္တလေးမြို့ ဘုရားကျောင်းကန်များ၌ ဘုရားဖူးများဖြင့် စည်ကားများပြား

မန္တလေး အောက်တိုဘာ ၁၆

၁၃၇၈ ခုနှစ် သီတင်းကျွတ်လပြည့် (အဘိဓမ္မာအခါတော်နေ့) တွင် မန္တလေးမြို့ရှိ တန်ခိုးကြီးဘုရားများ ဖြစ်သည့် မဟာမုနိဘုရားကြီး၊ ကျောက်တော်ကြီး ကုသိုလ်တော်၊ စန္ဒာမုနိ၊ ရွှေကြီးမြင် အိမ်တော်ရာ၊ ဝေရောစနကျောက်စိမ်းဓေတီ၊ သကျ သီဟအောင်တော်မူ အစရှိသည့် ဘုရားများတွင် နံနက်အရုဏ်တက်ချိန်မှ စတင်ပြီး ဘုရားဖူးများဖြင့် စည်ကားများပြားလျက်ရှိကြောင်း တွေ့ရသည်။



သီတင်းကျွတ်လပြည့်နေ့တွင် မန္တလေး မဟာမုနိဘုရားကြီးရင်ပြင်တော်၌ ရခိုင်မောင်မယ် တံမြက်စည်းလှည်းအသင်း (မန္တလေး)က (၁၂)ကြိမ်မြောက် ဆီမီး ၉၀၀၀ ထွန်းညှိပူဇော်ကြစဉ်။ ဓာတ်ပုံ-တင်မောင်(မန်းကိုယ်ပွား)

အလားတူ မန္တလေးတောင်၊ ရန်ကင်းတောင်နှင့် တောင်သမန် ဦးပိန်တံတားတို့သို့ သွားရောက် လည်ပတ်သူများလည်းများပြားကြောင်း စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၃ သို့ *

နေပြည်တော်ရှိ ဘုရား၊ ဓေတီ၊ ဘုန်းကြီးကျောင်းများ၌ ကုသိုလ်ဘာဝနာပွားများသူများ စည်ကားများပြား

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၆

ယနေ့သည် သီတင်းကျွတ်လပြည့်နေ့ဖြစ်သည့်အတွက် ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်တို့ အနေဖြင့် ကုသိုလ်ပွားများခြင်းကို နံနက်အရုဏ်တက်မှစတင်ပြုလုပ်ကြရာ နေပြည်တော်ဝန်ထမ်းအိမ်ရာများနှင့် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ရပ်ကွက်များရှိဘုရားများ၊ ဘုန်းကြီးကျောင်းများ၊ နေအိမ်များတွင် ဘုရားဝတ်ပြုသံများ၊ တရားဦးစေ့စဉ်၊ ပရိတ်တရားများနှင့် ပဋ္ဌာန်းဒေသနာတော် ရွတ်ပွားပူဇော်ကြသည့် ကုသိုလ်ပွားများမှုများကို ဆောင်ရွက်ကြသည်။

ထိုသို့ ကုသိုလ်ပွားများကြရာတွင် ဥပ္ပါတသန္တိဓေတီတော်မြတ်ကြီး၏ အဋ္ဌမအကြိမ် အဘိဓမ္မာအခါတော်နေ့နှင့် (၈၂)ကြိမ်မြောက် အသံမစဲမဟာ ပဋ္ဌာန်းရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ အောင်ပွဲမင်္ဂလာအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် အဆိုပါဓေတီတော်လိုက်တော်အတွင်း၌ ကျင်းပရာ ဓေတီတော် ဂေါပကအဖွဲ့၏ ဩဝါဒါစရိယ လယ်ဝေးမြို့ ဘုရားကြီးကျောင်းတိုက် ပဓာန နာယက ဆရာတော် မဟာဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တ အရိယဝံသထံမှ ဧည့်ပရိသတ်များက ကိုးပါးသီလခံယူဆောက်တည်ကြပြီး ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များ ရွတ်ပွားသရဇ္ဈာယ်တော်မူသည့် ပရိတ်တရားတော်များကို နာယူပူဇော်ကြသည်။

အလားတူ နေပြည်တော် ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ်ရှိ ရန်အောင်မြင် ရွှေလက်လှဓေတီတော်၊ စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၃ သို့ *

BEST BANK IN MYANMAR

Awarded By : EUROMONEY